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KARŞIYAKA Belediyesi Çocuk Oyun Macera Parkı’nda 65
metrelik zipline, tırmanma duvarı ve üst kat ip parkurunun
bulunduğu bölüm; 7 yaş üzeri, 120 santimetreden uzun ve

40-120 kilogram aralığındaki tüm
konuklara hitap ediyor. Bu
bölümdeki ip parkurunda geometrik
şekil, hamak köprü, ayak izi
adımlama, sallanan lastik, komando
köprüsü yer alıyor. Zeynep Aslan
Pump Track Bisiklet Parkuru ise
hem profesyonel sporculara hem de
bisiklet sporuna yeni başlayan
gençlere hizmet veriyor. �12’de

ABD’DEdüzenlenen Mondo-Dr Awards’tan
birincilik ödülü ile dönen Efes Deneyim Müzesi,
başarısını kutladı. Müze Antik Efes’teki günlük
hayatı, deneyimleme imkanı sunuyor. �12’de

EİB, Çin’de
altın buldu
EGE İhracatçı Birlikleri, Türkiye'yi
temsilen “8. Çin-Avrasya Expo" Fuarı
etkinliklerine katıldı. “İpek Yolu’nun yeni
fırsatları, Avrasya’nın yeni dinamikleri”
temasıyla, 140 bin metrekarelik alanda
yapılan fuarda Türk ihracatçılar yeni
anlaşmalar imzaladı. � 9’da

YÜZDE 69YÜZDE 69YÜZDE 69YÜZDE 69YÜZDE 69YÜZDE 69YÜZDE 69YÜZDE 69YÜZDE 69YÜZDE 69
İZMİR Tarihi Kemeraltı GYF, son bir yılda
yatırımcılarına banka mevduat faiz getirisinin de
üzerinde, yüzde 69 oranında getiri sağladı. �9’da

AK Parti İzmir Milletvekili Ceyda Bölünmez
Çankırı, Torbalı’daki patlamada hayatını
kaybedenlerin acılı ailelerini ziyaret etti. �4’te
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İZMİR'DEN Dünyaya Bakış Platformu
tarafından düzenlenen toplantıya
katılan Büyükşehir Belediye
Başkanı Tugay, kent için hedeflerini,
“Bana yapılan baskılara asla boyun
eğmeyeceğim. İzmir’e sevgimin
ispatı bu olacak. Önümüzdeki 5 yıl
zorlu ama etkili mücadele ile
geçecek. Bu benim için bir onur
hikayesi” sözleriyle açıkladı.  �4’te

Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Tugay, “İzmir'den Dünyaya Bakış Platformu”
tarafından düzenlenen toplantıda, “Baskılara boyun eğmem’ mesajı verdi
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ALEV HATTINDA
ATESTEN GOMLEK

Tuul’da Togu 
Balık’ın keşfi
İZMİR Katip Çelebi Üniversitesi (İKÇÜ) ile
Moğolistan Bilimler Akademisi Arkeoloji
Enstitüsü, Moğolistan'ın Tuul Vadisi'nde
yürüttükleri kazı çalışmalarındaki 
alanın Dokuz Oğuzlar'ın yaşadığı ve
Göktürkler ile savaştığı "Togu Balık"
kenti olduğunu kanıtladı. �3’te

Albin Kurti’den
Kosova’ya davet
KOSOVACumhuriyeti Başbakanı Albin
Kurti, İzmir Ticaret Odası'nda “İzmir
Diaspora Buluşması”na katıldı. Başbakan
Kurti, ülke dışında yaşayan vatandaşlarına
çağrıda bulundu. Kurti, “Kosova, Tiran ve
İzmir arasında direkt uçuşlar başladı.
Gelin Kosova'yı ziyaret edin” dedi. � 7’de

İkiçeşmelik’te
işgale izin yok
KONAKBelediyesi Zabıta Müdürlüğü,
düzenli olarak gerçekleştirdiği denetim
çalışmalarına İkiçeşmelik olarak bilinen
Eşrefpaşa Caddesi’nde devam etti.
Caddenin her iki yanındaki işletmelerde
ruhsat ve işgaliye denetimi yapan ekipler,
vatandaşın da takdirini topladı. � 6’da

Gelsin hayat
bildiği gibi...
TATİLE çıkanlar ya da çalışma yaşamını
geride bırakanların en iyi yoldaşı
kitaplar kuşkusuz. Zamanın nasıl akıp
geçtiğini anlamayacağınız, satır
aralarında belki de kendinizi
bulabileceğiniz kitaplarla hayatın
akışına bırakın kendinizi. � 2’de
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ONUR HİKAYESİ’

Yüksek enflasyonla artan girdi maliyetlerine inat, canını dişine takarak arıcılık
yapan üreticiler iklim krizleri ve orman yangınları yüzünden pes etmek üzere

Hüseyin Şengül Ramazan Keklik
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‘TELAFİSİ YOK’
İZMİRArı Yetiştiricileri Birliği Başkanı Hüseyin

Şengül, “Yangınlar sonucunda binlerce
hektar ormanlık alan zarar gördü ve bu
durum çam balı üretimini doğrudan etkiledi.
Kaybettiğimiz arı kolonileri ve çam ağaçları
nedeniyle yüzde 40-50 oranına ulaşan büyük
kayıplar yaşadık. Yanan orman alanlarında
bire bir çam ağacı yetiştirilmeye başlanmış
olsa oradan 30 yıl sonra bal almaya
başlayabiliriz. Bazı kişi ve yetkililer, ‘Çok
şükür can kaybımız yok’ diyor. O hayvanlar
canlı değil mi?” diye konuştu.    

‘HASAT VERİMSİZ’
İZMİRArı Yetiştiricileri Birliği İkinci Başkanı

Ramazan Keklik ise, “Don vurgunu yani ani ve
şiddetli soğukların bitkilere zarar vermesi,
çiçek balı ve arıcılık açısından önemli etkiler
yaratıyor. Bu yılki don vurgunları, bitkilerin
çiçeklenme döneminde gerçekleşti.
Çiçeklerin zarar görmesine veya tamamen
yok olmasına neden oldu. Arılarımız için
gerekli polen ve nektar kaynağı azaldı. Çiçek
balı hasat etmemiz gereken dönemde
arılarımız açlıkla mücadele ediyor. Yeterli
besini alamayan arıların kolonilerinde
zayıflama oluyor” dedi.  �5’te
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Bu hafta
ben de
kitap

dostlarına
tatilde
arkadaşlık
edecek farklı
yazar ve kitap
önerilerinde
bulunmak istedim.
İşte yaz tatili için
benim de severek
okuduğum kitaplar,
yazarlar...

DURSALİYE ŞAHAN
Sizlere önereceğim ilk yazar birbirinden

akıcı romanlarıyla dikkat çeken ve kendini
"göçmen" olarak tanımlayan bir kadın yazar:

Dursaliye Şahan. Çiğli
Belediyesi'nin 2023
yılında düzenlenen
Fakir Baykurt Roman
Ödülü'nü "Bul Beni
Anne" kitabıyla
kazanan Şahan'ın
kitaplarında beni en
çok etkileyen roman
kahramanlarının
güçlü karakterleri
oldu. 

Yaşamını
İngiltere'de sürdüren
Dursaliye Şahan,
Sivas'ın Geyikpınar
Köyü'nde doğmuş.
Çocuk yaşlarında

ailesiyle İstanbul'a göç eden
yazar oldukça farklı işlerde
çalışmış. Banka
memurluğunun ardından
Londra'da temizlik işçiliği,
öğretmenlik ve gazetecilik
yapmış. Tiyatro oyunları ve
masalları da bulunan,
kitaplarında ağırlıkla ırkçılık,
göçmenlik, çocuk gelinler ve
kadın temalarını işleyen
Şahan'ın roman
kahramanlarına ilişkin
betimlemeleri, kahramanların
yaşadığı çevreye ilişkin
anlatımları sarsıcı. 

Çocukluğu yurtlarda geçen,
engelli ve kimsesiz Cemil'in "Bu kadar da
çaresiz insan olur mu?" dedirten, okurda adeta
elini uzatıp yardım etme isteği uyandıran
sokaklardaki acı yaşamını anlattığı "Bul Beni
Anne" yazarın ödüllü romanlarından sadece bir
tanesi. Ben, yazarın Literatür Yayınları'ndan
çıkan "Bul Beni Anne" kitabının ardından Sola
Yayınları'ndan çıkan "Şerbet", "Parantez
Aşklar", "Ayarsız Kadınlar Cemiyeti" ve
"Tottenham Çocukları" kitaplarını da okudum.
Şahan romanlarını öyle içtenlikle ve sıcacık
kaleme almış ki, yazarın yaşam öyküsünü de
düşününce; yaşadığı deneyimleri, gözlemlerini

sanki hep zihnine
kaydetmiş ve zamanı
gelince kitaplarında
bizlere aktarmış gibi
düşündüm. 

Dursaliye
Şahan'ın

kitaplarını
art arda

okumama
karşın,

herbirinde
birbirinden oldukça

farklı temaları işlediğini
gördüm. Su gibi akan işlek bir

kalemin gücünü hissettim. "Ayarsız
Kadınlar Cemiyeti"nde, "Parantez
Aşklar"da, "Şerbet"te birbirinden
farklı yaşamları olan kadınların
dertleriyle, aşklarıyla, sancılarıyla
bütünleşiverdim. Çalışmalarını çok
sayıda yazarlık atölyesinde sürdüren
Şahan, İzmir'de Nevzat Süer Sezgin
rehberliğinde süren Eksi 18 Edebiyat
Topluluğu'nun da katılımcılarından. 

İZMİR'İN GAZOZ TARİHİ
Koleksiyoner, araştırmacı Adil Tolga

Bugakaptan'ın kaleme aldığı, Sakin Kitap'tan
çıkan "Geçmişten Günümüze İzmir'in Gazoz
Tarihi", yaz sıcağında serin bir gazoz açarak
okumaya başlayacağınız keyifli bir İzmir kitabı.
"Her gazoz ayrı bir tat, ayrı bir hikayedir"
sözleriyle başlayan kitabın girişinde
Bugakaptan, gazozların anılarımız ve tarihimiz
olduğuna değinerek, neden gazoz koleksiyonu
yaptığını anlatıyor. Çocukluğumuzun gazoz -

simit ikilisini anımsatırken, içine şekerli
leblebi atılarak köpürtüldüğü oyunları,
ayrıca gazoz kapaklarının toplanarak
bir oyun aracına
dönüştüğünü
söylüyor. 

2011 yılında
sade cam şişe
gazoz
koleksiyonuna
başlayan Adil
Tolga
Bugakaptan,
koleksiyonunda
bin beş yüze
yakın farklı sade

cam gazoz şişesi
bulunduğunu belirtiyor.
Birbirinden farklı gazoz
şişelerini toparlarken,
markaların tarihini de
araştıran hatta aileleriyle
buluşan yazar, kitabında
İzmir'in gazoz tarihine ve markalarına yer
veriyor. İlk gazoz üretiminin 1890'ların
ortasında başladığının anlatıldığı "İzmir'in
Gazoz Tarihi" kitabında 100 gazoz markası
fotoğraflarıyla tanıtılıyor. Zaman içinde seramik
kapaktan metal kapağa geçiş, şişelerdeki
değişim, gazoz kasaları oldukça ilginç. Sayfaları

çevirirken siz de benim gibi, kendi kişisel
tarihinizde tadına baktığınız gazozları
anımsayacaksınız.

ULVİ PUĞ'UN YAZILARI 
İzmir Milli Kütüphane Vakfı Yönetim

Kurulu Başkanı Avukat Ulvi
Puğ'un sosyal medyada
yayımladığı fıkraları
kitaplaştı. "İncir, Çuval ve
Sen", Puğ'un Yakın
Yayınları'ndan çıkan ilk
kitabı. Sosyal medyadaki
yazılarına çoğu kez
Dursun, Temel ve
Fadime'nin kahramanı
olduğu, güldüren ve
düşündüren bir fıkrayla
başlayan Puğ, bu yolla
ülke gündemini de başarılı
bir şekilde yorumluyor,
gözden kaçıverenleri
anımsatıyor. Kitap
"Pazarlık", "Face'ime karşı
söyle" ve "Ulvi Puğ

fıkraları" bölümünden oluşuyor. Sosyal
medyada üç ayrı hesabında 15 bin arkadaşı ve
11 bin yakın takipçisi bulunduğunu belirten
Ulvi Puğ'un kitabında, yazarın 2002 - 2024
yıllarında kaleme aldığı denemeleri
bulacaksınız. Puğ, kitabını 17 Temmuz 2024
Çarşamba günü, 18.00-20.00 saatleri arasında
Alsancak'taki Yakın Kitabevi'nde okurları için
imzalayacak.

"CEVİZ AĞACI"
Yazarlığa çocuk yaşlarında başlayan diş

hekimi, yazar, çevirmen, köşe yazarı ve
değerli yazar Çetin Altan'ın eşi
Solmaz Kamuran'ın kaleme aldığı

"Ceviz Ağacı" duygu
yüklü bir Türkiye
panoraması. Edirne'de
75 yıl boyunca üç farklı
etnik kökenden Musevi,
Ermeni ve bir Türk
ailenin farklı
zamanlarda yaşadığı ve
sahibi olduğu evin
hikayesini, avludaki dev
ceviz ağacının
tanıklığında anlatan
sürükleyici bir roman.
Farklı aralıklarla,
birkaç kez okuduğum
ve her okuduğumda
farklı bir tad aldığım
roman Ermeni tehciri,
Trakya olayları, Varlık Vergisi,

askeri darbeler, ekonomik krizler içinde
Türkiye'nin farklı yerlerine savrulan üç farklı
kuşağın hikayesini anlatıyor. 

Çetin Altan'ın "Yeryüzü Tanrıçaları"
kitabındaki "Ev" başlıklı makalesiyle
başlayan romanın ilk sayfasındaki ev tanımı,
kitabın enfes içeriğine dair de bir ip ucu
veriyor. Okuru avlusunda dev ve yaşlı bir

ceviz ağacı olan eve doğru yavaş yavaş
çekiyor... Çok şeyler görüp geçirmiş, suskun,
ağırbaşlı, Saliha Hanım'ın sabun kokulu,
anılarla yüklü eviyle buluşturuyor. İnkılap
Yayınları'ndan çıkan "Ceviz Ağacı" pek çok
konuyu sorgulatan, geçmişe yolculuk
yaptıran bir sinema filmi tadında. 

"OKYANUSU AŞMAK" 
İzmir’den İstanbul’a kızının okulu için

yerleşen 55
yaşlarındaki Aysel'in
yaşadığı son derece
ilginç ve kolay kolay
göze alınamayacak
bir deneyimi
anlatıyor "Okyanusu
Aşmak" kitabı. Serap
Ergun'un ilk yazarlık
deneyimi olan kitap,
gerçekte yazarın
bizzat yaşadığı
olaylardan yola
çıkılarak kaleme
alınmış. Çok iyi yemek
pişiren, sevgi yüklü,
anaç karakterdeki
Aysel'in aşçı olarak işe girdiği kuru yük
gemisinde yaşadıklarını içeriyor. Akranları
torunlarına bakarken, Aysel'in "Uluslararası
Gemi Adamı Cüzdanı" almak için gittiği zorlu
kursla başlayan öykü, yazarın açık denizde 2,5
ay süren ama "25 yılıma bedeldi" dediği
maceralı yolculuklarla sürüyor. 

Yaşadığımız dönemin hepimizin zaman
zaman yakındığı boğucu gündeminden
uzaklaşmak için atıldığı, ancak sürpriz bir
şekilde entrikalarla yüklü olduğunu fark ettiği

yolculuğunda madde ve
alkol bağımlısı,
birbirinden ilginç gemi
personeliyle tanışıyor
önce Aysel. İlk defa
bulunduğu bu ortamda
işinin zorluğuna karşın,
sevgisiyle farklı
sorunlarla boğuşan gemi
personelinin gönlünü
fethetmeyi başarıyor,
onlara yol göstermeye
çalışıyor. İlk günden
başlayan zorlukları
becerikliliğiyle, tatlı
diliyle yeniyor. Son
limana geldiğinde
kendisindeki değişimi de
fark ediyor Aysel.
"Okyanusu Aşmak" ancak

filmlerde izlediğimiz, deniz aşırı yolculuklarda
yaşamı denizler ve gökyüzü arasında olan
erkek egemen bir dünyaya, kadın
penceresinden bakıyor. Her yolculuğun ayrı
bir serüvene yelken açtığı gemi personelinin
sıra dışı yaşamlarıyla tanıştırıyor okurları.
Serap Ergun'un kaleme aldığı "Okyanusu
Aşmak", 40 Kitap Yayınları'ndan çıkmış. Kitap
yakında İngilizce olarak da yayımlanacak.
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Yaz
günlerinin yakıcı
sıcağıyla ortalığı

kavurduğu şu günlerde, tatile
çıkanlar ya da çalışma yaşamını
geride bırakanların en iyi yoldaşı
kitaplar kuşkusuz. Zamanın nasıl
akıp geçtiğini anlamayacağınız,

satır aralarında belki de kendinizi
bulabileceğiniz kitaplarla

hayatın akışına bırakın
kendinizi
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Moğolistan'ın Tuul Vadisi'nde "Dokuz Oğuzlar" olarak bilinen Türk boylarına ait
olduğu düşünülen kalıntılarda Togu Balık'ın yerini ispat edecek buluntular elde edildi

İzmir Katip Çelebi Üniversitesi
(İKÇÜ) ile Moğolistan Bilimler
Akademisi Arkeoloji Enstitüsü,
Moğolistan'ın Tuul Vadisi'nde
yürüttükleri kazı çalışmalarındaki alanın
Dokuz Oğuzlar'ın yaşadığı ve Göktürkler
ile savaştığı "Togu Balık" kenti olduğunu
kanıtladı. İKÇÜ Sosyal ve Beşeri Bilimler
Fakültesinden
akademisyenler,
Moğolistan'da ortak
kazı yapmayı içeren
protokol kapsamında
Türk İşbirliği ve
Koordinasyon Ajansı
Başkanlığının (TİKA)
desteğiyle çalışmalarını
sürdürüyor. Bilge
Kağan ve Kül Tigin yazıtlarında da adı
geçen Dokuz Oğuzlara (Uygurlar'ı kuran
boylar) ait Togu Balık kenti olduğu
düşünülen, Moğolistan'ın
Tuul Vadisi'ndeki
yerleşim yeri
kalıntılarında
gerçekleştirilen ortak kazı
çalışmalarında 30 kişilik
ekip görev alıyor.

İKÇÜ Sosyal ve
Beşeri Bilimler Fakültesi
Dekanı Prof. Dr. Şaban Doğan'ın
koordinasyonu ve Prof. Dr. Anıl Yılmaz
ile Doç. Dr. Enkhtur Altangerel'in
başkanlığında yürütülen çalışmalarda, eski

Türklerin inanç, ölü kültü, şehircilik
gibi konularda geliştirdikleri yaşam
şekilleriyle ilgili detaylı bilgilere
ulaşılması hedefleniyor. Alanda kazı

çalışması ve yüzey araştırmaları
sürdürülüyor. Araştırma, Tuul Nehri'nin
iki yakasındaki şehir kalıntıları ve buraları

çevreleyen Mayhan, Tömst ve Agit
dağlarını kapsayan 100 kilometrekarelik
alanda gerçekleşiyor. Kazı projesinin
sorumlusu Prof. Dr. Şaban Doğan, pek

çok Türk devlet ve topluluğuna ev
sahipliği yapan, Türkler için kutsal
kabul edilen Ötüken'in de bulunduğu
Moğolistan topraklarında eski
Türklerden kalma şehir harabeleri,
anıt mezar kompleksleri, kurganlar ve
petroglifler başta olmak üzere sayısız

kültür varlığı
bulunduğunu belirtti.

Moğolistan'da Bilge
Kağan, Kül Tigin ve
Tonyukuk yazıtları başta
olmak üzere bugüne kadar
200'e yakın yazıt
bulunduğunu aktaran
Doğan, bilim camiasının bu

topraklara 1800'lü yılların sonunda
başlayan ilgisinin artarak devam ettiğini
ifade etti. Hedeflerinin Bilge Kağan ve
Kül Tigin yazıtlarında adı geçen, bugüne

kadar yeri tespit edilemeyen Togu Balık'ı
gün yüzüne çıkarmak olduğunu söyleyen

Doğan, şunları kaydetti:
"Tarihi kaynaklarda adı
geçen ancak neresi olduğu
bugüne kadar tam olarak
tespit edilemeyen Togu
Balık, bilinen Uygur
şehirlerinden çok daha eski.
Bu şehrin gün yüzüne
çıkarılıp kazılması
Uygurlar'ın yerleşik yaşamına
dair bulgularımızı en az 100
yıl geriye götürecek.
Çalıştığımız alanla ilgili uzun
zaman yüzey araştırmaları ve
literatür taraması yaptık. Bazı
çalışmalarda bölgede Uygur
dönemiyle
ilişkilendirilebilecek
buluntulardan bahsedilmiş,
ancak detaylandırılamamıştı.
Biz bu bölgenin Togu Balık

olduğunu ispat edecek buluntulara
ulaşmayı başardık. Kazı çalışması
yaptığımız bir bina kalıntısında binaya ait
olduğu kesinleşen Uygur seramiklerine
ulaştık. Ekibimizdeki Türk ve Moğol
arkeologlar bu konuda hemfikir. Biz artık
net olarak burası Dokuz Oğuzlar'ın Togu
Balık şehri diyebiliyoruz. Bize göre çok
önemli bir keşif. Bu, Türklerin yerleşik
hayata geçişine dair yeni bilgilere
ulaşılmasını sağlayacak." (AA)

Türk Dünyası için
büyük keşif umudu

İzmir'de zeminin her yıl 1 ile
1,5 santimetre arasında çökmesi,
deniz seviyesindeki yükselişin
ortalamanın üzerine çıkmasına
neden oluyor. Bu durum,
Alsancak Kordon başta olmak
üzere sahil şeridindeki
bölgelerin ilerik yıllarda sular
altında kalma riskini gündeme
getiriyor. İzmir'in en büyük
sorununun kentin çökme
problemi olduğunu belirten
Türkiye Bilimler Akademisi
(TÜBA) Çevre, Biyoçeşitlilik ve
İklim Değişikliği Çalışma Grubu
Üyesi Prof. Dr. Doğan Yaşar,
"Deniz seviyesi dünyada her yıl
yaklaşık 2,5 ile 3 milimetre arası
yükselir. İzmir'de bu rakam 1,5
santimetrelere geliyor. Çünkü
İzmir çöküyor. İzmir
Basmane'den Alsancak'a kadar
dolgu alanı. Dolgu alanları
binaların ağırlığı da yüklendiği
için yavaş yavaş çöküyor" diye
konuştu. Kenti etkileyen 26-27
Kasım 2023'teki yağışlarda
Alsancak'ta suyun yaklaşık 300-
400 metre içeri girdiğini
söyleyen Prof. Dr. Yaşar, "Bu
bir uyarı. Çünkü bir dahaki
sefere daha çok su içeri
girecektir. Basmane'de birkaç
bin sene önce deniz kabuklarını
görüyoruz. Bir zamanlar orası
denizdi. Denizi ne kadar
doldursanız doldurun, eğer

önlem almazsanız deniz gelip
alacağı yeri dolduracaktır.
Binalar yapılırken kot
yükseltilmesi gerekiyor.
Alsancak 1 ile 1,5 santimetre
arasında çöküyor. Çöktüğü için
zaten kasım ayındaki
yağışlardan sonra çok fazla su
içeri girdi" ifadelerini kullandı.
Prof. Dr. Doğan Yaşar, İzmir’in
en büyük sorununun çökme
olduğunu söyleyerek, "İzmir'in
en büyük sorunu ne ulaşım ne
körfezin kokması ne kirlilik ne
de başka bir şey. Uzun vadede
tek bir olay var; çökme. Çökme
devam edecek. Eğer önlem
alınmazsa 50-60 yıl sonra deniz
suyu Basmane'ye kadar gelebilir.
Şu anda Alsancak'ta
kanalizasyon kokuları var.
Çünkü yavaş yavaş borular deniz
seviyesinin altında kalmaya

başladı. Bu nedenle kordon
kokuyor. İkinci kordonun su
basma nedeni de o. Farkında
olmadan birinci kordonu
yükseltiyoruz, ikinci kordon
çukurda kaldı. Belediyenin
özellikle yer bilimcilerle oturup
çökme konusunda detaylı
çalışma yapması gerekiyor. 50 yıl
uzun vade ama çok da uzun
sayılmaz. Bir anda geliyor, sizi
yakalıyor” diye konuştu. Kentin
50 santimetre daha çökmesi
halinde ne yapılırsa yapılsın,
fark etmeyeceğini belirten Prof.
Dr. Yaşar, "Set çekmek çözüm
değil. Duvar yapmanın hiçbir
anlamı yok. Kot
yükselteceksiniz, çok pahalı ama
tercih meselesi ya da alanı yavaş
yavaş terk edeceksiniz,
boşaltacaksınız" ifadelerini
kullandı. (DHA)

Bombalı çeteciler
yakayı ele verdi
İzmir’de parça tesirli el yapımı patlayıcı
(EYP) ile iş yerlerine baskı ve tehdit
uygulayarak kazanç sağlamaya çalışan 6
şüpheli yakalandı. Organize Suçlarla
Mücadele Şube Müdürlüğü Ödemiş Büro
Amirliği ve Ödemiş İlçe Emniyet
Müdürlüğü Asayiş-Tem Büro ekipleri
tarafından gerçekleştirilen çalışmalar
kapsamında, şüphe üzerine bir araç
durduruldu. Ekipler, durdurdukları araç
içerisinde yaptıkları aramada, parça
tesirli el yapımı patlayıcı (EYP) ele
geçirdi. Olayla ilgili geniş çaplı başlatılan
soruşturma kapsamında şüphelilerin
patlayıcı ile vatandaşları korkutup, iş
yerlerine tehdit ve baskı uygulayarak
kazanç sağladıkları tespit edildi. 6
şüpheli tutuklanarak cezaevine
gönderildi. (İHA)

Evini ateşe verdi
kendini kuyuya attı
Bodrum Gümüşlük Mahallesi 5224
Sokak’ta yaşamını sürdüren ve psikolojik
sorunları olduğu öğrenilen F.A.I. (40) adlı
vatandaş, iddiaya göre akşam
saatlerinde evini ateşe verdi. Ardından
evinin bahçesine çıkarak bölgede
bulunan başkasına ait bir motosiklete
zarar verdi ve evinin bahçe kısmını da
yakmaya çalıştı. Olay yerine Muğla
Büyükşehir Belediyesi Bodrum İtfaiye
Grup Amirliği, sağlık ve jandarma ekibi
sevk edildi. Evini yakan vatandaş,
ekiplerin geldiğini görünce kendisini
bahçedeki 25 metre derinliğindeki
kuyuya attı. Yangın söndürüldü Kuyudaki
yaralı vatandaş, itfaiye ve Muğla 911
Arama Kurtarma ekipleri tarafından
kurtarılarak hastaneye kaldırıldı. (İHA)

Hak ettikleri 
için dolandırmış
Sesini değiştirme yeteneği ile
kendisini önce ‘sekreter’, sonra
‘turizmci’ ve son olarak da ‘tatlıcı’
olarak tanıtan dolandırıcı Murat Ç.
(51),, son işinde yakayı ele verdi. 25
ilde çok sayıda dolandırıcılık olayından
aranan, Denizli’deki ilk vurgunundan
24 saat geçmeden yakalanan
şüphelinin adliyeye sevkinde verdiği
cevap ise hayrete düşürdü.
Jandarmadaki işlemlerinin ardından
adliyeye sevk edilen dolandırıcının
“Neden dolandırdınız?” sorusuna
verdiği cevap ise pes dedirtti. Murat
Ç., kendisine yöneltilen soruya “Hak
ettikleri için dolandırıyorum” cevabını
verdi. Adliyeye sevk edilen Murat Ç.,
cezaevine gönderildi. (İHA)

Fayton cinayetinde
5 kişi tutuklandı
Karşıyaka ilçesinde pompalı tüfekle açılan
ateş sonucu bir kadının ölümü ve 8 kişinin
yaralanmasıyla ilgili gözaltına alınan 5 şüpheli
tutuklandı. Olay, 4 Temmuz saat 02.30
sıralarında Yalı Mahallesi 1671 Sokakta
meydana geldi. Edinilen bilgiye göre,
husumetli oldukları ileri sürülen kişi veya
kişilerce Fikriye Silistireli (38) ve ailesine ait
fayton evlerinin yakınında park halindeyken
kundaklandı. Yanan faytonu gören ve alevlere
müdahale eden akrabaları ile Silistireli’ye bu
esnada şüpheli veya şüphelilerce pompalı
tüfekle ateş açıldı. Pompalı tüfekten
saçmalarla yaralanan toplam 9 kişi sağlık
ekipleri tarafından ambulansla hastaneye
kaldırıldı. Durumu ağır olan Fikriye Silistreli
yapılan tüm müdahaleye rağmen
kurtarılamayarak hayatını kaybederken
durumu hafif olan 8 yaralı tedavilerin ardından
taburcu edildi. Olayla ilgili çalışma yürüten
İzmir Asayiş Şube Müdürlüğü ve Karşıyaka
İlçe Emniyet Müdürlüğü ekipleri şüphelileri
belirlemek için çalışma yürüttü. Yapılan teknik
ve fiziki takip sonucu olayı gerçekleştirenlerin
A.G. (22), E.C. (20), G.A.D. (19), C.G. (24) ve Ş.G.
(17) olduğu belirlendi. Şüpheliler Karşıyaka
Suç Önleme ve Soruşturma Büro Amirliği
ekipleri tarafından yakalandı. Gözaltına alınan
şüpheliler sorgulanmak üzere Cinayet Büro
Amirliğine götürüldü. Emniyetteki işlemlerin
ardından adliyeye sevk edilen 5 şüpheli de
tutuklandı. (İHA)

Orman yangınları haftasonu yine İzmirliler’e
kabus yaşattı. Urla ilçesinde çıkan anız yangını,
itfaiye ekipleri tarafından 2,5 saatte kontrol
altına alındı. Alevlerin, ev ve park halindeki
araçlar ile bir akaryakıt istasyonuna 200 metre
kadar yaklaştığı öğrenildi. Yenikent
Mahallesi'ndeki bir alışveriş merkezinin (AVM)
karşındaki arazide, saat 14.15 sıralarında çıkan
anız yangını, rüzgarın da etkisiyle yayıldı. İhbar
üzerine bölgeye İzmir Büyükşehir ve Urla itfaiye
gruplarına ait çok sayıda arazöz sevk edildi.
Alevlerin ev ve park halindeki araçlar ile bir
akaryakıt istasyonuna 200 metre kadar
yaklaşması ise korku yarattı. Yangının başladığı
yerden İzmir yönüne giden yol da trafik tedbir
amacıyla geçici olarak kapatıldı. Yangın, ekiplerin
yoğun çalışmasıyla 2,5 saatte kontrol altına aldı.

Bölgede soğutma çalışmaları sürüyor. Ödemiş
ilçesindeki orman yangınına, 5 helikopter, 4 uçak
olmak üzere havadan ve karadan müdahale
edildi. Orman yangını, ilçeye bağlı Artıcak
Mahallesi'nde başladı. Saat 15.35'te çıkan orman
yangınına ilk müdahale 15.45'te yapıldı. Yangına;

4 uçak, 5 helikopter, 20 arazöz, 6 su ikmal, 4
dozer ve 4 yer ekibi ile müdahale yapıldı.
Yangın güçlükle söndürüldü. Bu arada, Aliağa
Kaymakamı Zekeriya Güney, son günlerde
artan orman yangınları nedeniyle
vatandaşlara önemli uyarılarda bulundu.
Güney, yangınların önlenmesi için alınması
gereken tedbirlere dikkat çekerek, devletin
tüm imkanlarının yangınları söndürmek için
seferber edildiğini vurguladı. Kaymakam
Güney, ilçede muhtemel orman yangınlarına

karşı tüm kurumlar, yerel yönetimler ve
muhtarlarla birlikte teyakkuzda olduklarını
belirterek, vatandaşların yangın anında 112 Acil
Çağrı Merkezini arayarak yetkililere hızlıca haber
vermelerinin yangının kısa sürede kontrol altına
alınmasına yardımcı olacağını söyledi. (DHA-İHA)

ORMAN YANGINLARI KABUSUMUZ OLMAYA DEVAM
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Doğan
Yaşar

“50-60 yıl sonra deniz 
Basmane’ye kadar gelir” 
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“Memur ve emekli
ile alay etmeyin”

Birlik Sağlık
Sen Genel
Başkanı ve
BASK
Konfederasyonu
Genel Sekreteri
Ahmet
Doğruyol,
enflasyon
farkının zam
anlamına
gelmediğini
ifade ederek,
“Zam yapıyoruz
diyerek,
memurla
emekliyle alay
etmeyin” dedi. Yapılanın sadece ve sadece reel
olmayan enflasyon oranlarına karşı alım
gücünü kısmen korumaya çalışmak olduğunu
ifade eden Doğruyol, “Verdiğinizi ifade
ettiğiniz zamla memur ve emekli fakirleşmeye
devam etmektedir. Enflasyon oranında
verildiği ifade edilen zam memur ve emeklinin
maaşını enflasyon karşısında korumama
çabasından ibarettir. Kaldı ki enflasyon
oranında verildiği ifade edilen zam vatandaş
gözünde de inandırıcılığını yitirmiş olan
TÜİK’in açıkladığı enflasyon oranında
yapılmaktadır. Yapılan zam reel enflasyon
üzerinden yapılmadığı için bırakın alım gücünü
artırmayı memuru fakirleştirmeye devam
etmektedir” diye konuştu. Genel Başkan
Doğruyol şunları söyledi: “Ekonomik
sıkıntıların faturasını maalesef her zaman sabit
ücretliler ödemektedir. Emeklilere verilen zam
oranları ve kök maaş karmaşasıyla
emeklilerimiz de maalesef ekonomik çıkmaza
itilmişlerdir. İşçi memur ve emeklilerimiz en
kötü dönemlerinden birini yaşamaktadırlar.
Emeklilerimizin maaş artışlarındaki %5 lik
farkında acilen giderilmesi gerekmektedir.”
(Haber Merkezi)

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay, İzmir'den Dünyaya Bakış Platformu
tarafından düzenlenen toplantıya katıldı.
Platformun Çeşme’de düzenlenen 4. sezon
39’uncu toplantısında Çeşme Belediye Başkanı Lal
Denizli, İzmir Büyükşehir Belediyesi eski Başkanı
Aziz Kocaoğlu, CHP eski İzmir Milletvekili
Alaattin Yüksel, Çeşme Belediyesi eski Başkanı
Muhittin Dalgıç’ın yanı sıra iş dünyası ve sivil
toplum örgütlerinden önemli isimler yer aldı.
Toplantının ilk oturumunun moderatörlüğünü
Doç. Dr. Özlem Göksel üstlendi. Ege
Üniversitesi'nden Prof. Dr. Oğuz Ersin Köylü’nün
“Aşkın Kimyası” başlığıyla sunum yaptığı
toplantının ikinci oturumunu da İzmir Kent
Değerlerini Koruma ve Geliştirme Derneği
Yönetim Kurulu Başkanı Uğur Yüce yönetti.
Programda “Yerel Yönetimlerin Türkiye'nin
Geleceğinde Önemi ve Demokratikleşme Süreci”
başlığı altında konuşma yapan İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay, artık ülkelerin
değil, şehirlerin birbiriyle yarıştığını söyledi. Yerel
yönetimler üzerinden politikalar oluşturulduğunu
anlatan Başkan Cemil Tugay, “Belediye başkanlığı
bir ölçüde politik ama bence büyük ölçüde
kamusal bir sorumluluk. İnsanların belediyeden,
belediye çalışmasından ne beklediğini düşünerek
yola çıkmakta fayda far. Sizden beklenen temel
hizmetleri yerine getirmediğiniz zaman, onun
üzerindeki eylem çabalarınız insanlar için rasyonel
olmuyor. Belediye başkanı öncelikle insanların
sizden ne beklediğini duymuş, anlamış olmalı ve

onun gereğini yerine getirmeli” dedi. İzmir’i çok
sevdiğini de ifade eden Başkan Cemil Tugay, “5
senelik plan çerçevesinde yol alacağız. Ancak
katılımcılık kültürü sağlamak, toplumla belediye
yönetimleri ve siyaset arasında bağları
güçlendirmek, karşılıklı güveni oluşturmak için bir
şeyler yapmalıyız” diye konuştu. Başkan Tugay,
İzmir için hedeflerini de şu sözlerle açıkladı:
“Dayatılan gündemlerde boğulmamaya
çalışacağım. Bana yapılan baskılara asla boyun
eğmeyeceğim. İzmir’e sevgimin ispatı bu olacak.
Ben bu şehri çok seviyorum. Yürekten seviyorum.
İstediğim oy falan değil. Bu şehirde insanlar beni
çok sevdi. Bu sevgiyi asla karşılıksız
bırakamazdım. O nedenle plastik cerrahi gibi

mesleği tam zirvesinde bıraktım. Asla pişman
değilim. Önümüzdeki 5 yıl zorlu ama etkili
mücadele ile geçecek. Çocukluğumdan beri
yaşadığım ve yaşattığım her türlü hatıranın
değerini korumak için, borçlu olduğum insanlara,
bana duydukları güvenin karşılığını ödeyebilmek
için bu yola çıktım. Bu benim için bir onur
hikayesi. Bu hikayenin gereğini yerine
getireceğim. Diliyorum şansım yaver gider. Bu
sürecin sonunda bir daha aday olup olmamak gibi
bir durumun içerisinde olmadan, 5 yıllık dönemde
şehrimize katkı sunacağım. İzmir'e sözüm var.
Hiçbir kaynağı, parayı çarçur etmeden,
sürdürülebilir bir planlama çerçevesinde yatırım
yapacağız” dedi. (Haber Merkezi)
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“Burası dünyanın
lunaparkı değildir”

“Bunlar çamur at 
izi kalsın taktiği” 

Zafer Partisi Genel Başkanı Ümit
Özdağ, İzmir'de partisinin ilçe
kongresinde partililerle buluştu. Bir
düğün salonunda düzenlenen Buca
İlçe 2. Olağan İlçe Kongresi'ne katılan
Özdağ, hükümetin ekonomi politikasını
eleştirdi. Ülke olarak mesleki liselere
ihtiyacın olduğunu vurgulayan Özdağ,
uyuşturucunun hızla yayıldığını, bu
konuda en sert mücadelenin verilmesi
için çabalamaya devam edeceklerini
söyledi. Özdağ, partisinin sığınmacılara
ilişkin politikasını şöyle anlattı:
"Sığınmacıları, kaçakları, devletler
hukukuna uygun, kendi hukukumuza
uygun şekilde vatanlarına geri
yollayacağız. Zafer Partisi ilk gün ne
söylediyse bugün de onu söylemekte.
Biz sığınmacıların vatanlarına dönmesi
için Suriye'yle görüşeceğiz. Geri dönüş
için şartları oluşturacağız ve sonra bu
insanlara yapılan sosyal yardımları,
sağlık yardımlarını ve diğer yardımları
keseceğiz. Bir sene içerisinde geri
dönmeleri için müddet vereceğiz ve yol
konusunda da geri dönüş konusunda
da yardımcı olup sınıra teslim
edeceğiz. 'Ben geri dönmem' diyeni de
tutuklayarak kapının önünde
yetkililere teslim edeceğiz. Burası
dünyanın lunaparkı değil. Burası bizim
vatanımız. Bedeli kanla ödenmiş, bu
vatanı kimseyle paylaşmaya niyetimiz,
isteğimiz yok. Türkiye benim vatanım
öyle kalacak." (AA-DHA)

AK Parti Çiğli İlçe
Başkanı Oktay
Özdemir,
hakkında ortaya
atılan iddiaların
gerçekleri
yansıtmadığını
belirterek,
“Çamur at izi
kalsın taktiği
uygulanıyor”

dedi. “Ben hiçbir zaman seçmene
tepeden bakan bir ilçe başkanı
olmadım” diyen Özdemir, “31 Mart
için AK Parti olarak adayımızı
belirleyip sahaya çıktık. İlçe başkanı
olarak gece-gündüz demeden
sahalarda idik. Bunu bütün
fotoğraflarda görebilirsiniz. Ayrıca,
adayımızın elini zayıflatmak gibi ne
bir düşüncemiz ne de eylemimiz
olmuştur. Böyle davranmak akla ve
mantığa da aykırıdır. Adayın
kaybetmesi demek, bizim
kaybetmemiz demektir” diye
konuştu. Ocakçı Holding olayında
Sedat Ocakçı ile hiçbir samimi
ortamda bulunmadığını kaydeden
Özdemir, “Basında yer alan
fotoğraflarda ikimizin yan yana
samimi görüntüsünü göremezsiniz.
Harmandalı sahasındaki o
fotoğraflarda dönemin İlçe
Kaymakamımız, yine bazı siyasetçiler,
spor adamları, eş ve dostlar vardır.
Böyle ortamlarda bulunmak her
zaman biz siyasetçiler için
mümkündür, hatta kaçınılmazdır.
Ocakçı Holdinge yüksek faizle ne bir
kuruş para verdim ne de birilerini
vermeleri konusunda yönlendirdim.
Bana güvenerek para yatırıldığı
iddiaları da külliyen yalandır”
ifadelerini kullandı. (Haber Merkezi)

AK Parti İzmir Milletvekili
Ceyda Bölünmez Çankırı, Torbalı
ilçesinde bir lokantada bulunan
sanayi tüpünün patlaması sonucu
Atatürk Eğitim Araştırma
Hastanesi’nde tedavileri devam
eden yaralıları ziyaret ederek
geçmiş olsun dileklerinde
bulundu. Vekil Çankırı, 33
yaşındaki Kübra Çetinkaya
Özdemir ile 25 yaşındaki Seher
Ergin’in tedavilerine ilişkin son
durumları hakkında
doktorlarından bilgi aldı. Elmacık
kemiğinde kırıklar bulunan iki
çocuk annesi Kübra Çetinkaya
Özdemir, Çankırı’ya yaşadıkları
şoku üzerlerinden atamadıklarını
belirterek, “Pazar gitmek için
oradan geçiyordum. Bir an ne
oldu anlamadık ve kendimizi yerde kanlar içinde
bulduk. Önce kulakları sağır eden bir ses ardından
ortalığı toz duman kapladı. Tek duyduğum
çığlıklardı. Herkes canhıraş ‘ambulans’ diyordu.
Gözümü açtığımda da hastanedeydim. Bu
yaşadığımız tam bir faciaydı. Allah’ım tekrarını
yaşatmasın” diye konuştu. Çankırı ardından faciada
hayatını kaybedenlerin ailelerine taziye ziyaretinde
bulundu. Acılı ailelere sabırlar dileyen Çankırı, 24
yaşındaki Dilek Bağ’ın annesinin anlattıkları
karşısında gözyaşlarını tutamadı. Kızının
patlamadan birkaç dakika önce kahvaltılık malzeme
almak için dışarı çıktığını anlatan anne Adalet Bağ,
“Kızım daha önce Yazıbaşı Mahallesi’nde bulunan
bir kozmetik mağazasında çalışıyordu. Ancak orada
da kozmetik ürünlerdeki kimyasal malzemelerden

kaynaklı küçük çaplı patlama yaşanmıştı. Yavrumda
yaşadığı korkudan dolayı artık orada çalışmak
istemediğini kendi marketimizde çalışmak istediğini
söylemişti. Biz de kabul ettik ama ölüm onun peşini
bırakmadı” sözleriyle yaşadığı acıyı gözyaşları içinde
anlattı. Çankırı da acılı anneyi teskin ederek, “Olayın
başından beri takipçisiyiz. Emniyet mensuplarımız
da konuyla ilgili hassasiyetle çalışıyorlar. Bizler de
sürecin takipçisiyiz. Şu an her detay didik didik elden
geçiriliyor. Dilek de diğer canlarımız gibi yüreğimizi
yakanlardan oldu. Evet belki diğer patlamada sağ
kurtulmuştu ama ölümün karşısında duracak hiçbir
güç maalesef yok. Bugün ölümün kimi nerede ve
nasıl yakalayacağı muamma. Bu sebeple Allah
mekanlarını cennet etsin. Size de güç kuvvet 
versin. Devlet her daim yanınızda” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan, Berlin'den dönüşünde
gazetecilerin sorularını
yanıtladı. Spor gündeminin yanı
sıra dış politikaya ilişkin
sorularıda cevaplayan Erdoğan,
“Esed'e biz davetimizi
yapacağız, bu davetle Türkiye-
Suriye ilişkilerini geçmişte
olduğu gibi aynı noktaya
getirelim istiyoruz. Davetimiz
her an olabilir" dedi. Suriye ile
ilişkilere yönelik sorulan
soruyu yanıtlayan Erdoğan, şu
ifadeleri kullandı: "Şimdi öyle
bir noktaya geldik ki Beşar
Esed şu anda Türkiye ile

ilişkileri düzeltme noktasında
bir adım attığı anda biz de ona
karşı o yaklaşımı gösteririz.
Esed'e biz davetimizi yapacağız,
bu davetle Türkiye-Suriye
ilişkilerini geçmişte olduğu gibi
aynı noktaya getirelim istiyoruz.
Esed'le Türkiye'de görüşme
konusunda Sayın Putin'in
yaklaşımı var. Irak
Başbakanı'nın yaklaşımı var.
Arabuluculuktan bahsediyoruz,
komşumuzla niye olmasın?"
Gazze'de ateşkes
görüşmelerine ilişkin soruyu
yanıtlayan Erdoğan şöyle
konuştu: "MOSSAD'ın başındaki

şahsın Doha'da Hamas
yetkilileriyle yaptığı
görüşmeler söz konusu.
Görüşmelerde daimi ateşkesi
öngören bazı olumlu adımlar
atıldı. Gazze'de artık ateşkes
için anbean diyorlar. Yani
anbean oradan isabetli bir
haber gelebilir. 
Ama bütün mesele
Netanyahu'nun tavırları. İsrail,
çatışmaları bölgeye yayma
niyetinden vazgeçmelidir. ABD
başta olmak üzere Batılı
ülkeler, bu noktada İsrail'e
verdikleri destekten
vazgeçmelidir" (AA)
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Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay, “İzmir'den Dünyaya Bakış Platformu”
tarafından düzenlenen toplantıda, “Bu kente sevgimin ispatı bu olacak” dedi
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Karşıyaka İş Kadınları Derneği (KAR-İŞKAD)
Menemen Temsilciliği Foça Reha Midilli
Huzurevi sakinleri onuruna bir kahvaltı
programı düzenleyerek onlarla birlikte
kahvaltı yaptı, sohbet etti. Huzur evi
sakinleri için Menemen Ramo
Mandıra’da düzenlenen kahvaltı
programına Menemen İlçe Başsavcısı
Hüseyin Kaçar, Menemen İlçe Emniyet
Müdürü Gürcan Alev, Reha Midilli
Huzurevi Müdürü Nihal Mikel, KAR-
İŞKAD Başkanı Nil Güneri, KAR-İŞKAD
Menemen Temsilciliği Başkanı Nihal
Yılmaz ve KAR-İŞKAD’lı kadınlar ve Foça
Reha Midilli Huzurevi sakinleri katıldı.
Programda konuşan KAR-İŞKAD
Menemen Temsilciliği Başkanı Nihal

Yılmaz, KAR-İŞKAD olarak birçok sosyal
sorumluluk projesine imza attıklarını
belirterek şöyle konuştu. “Büyüklerine
saygı göstermek bizim millet olarak en
büyük özelliğimiz. Büyüklerimiz onuruna
bir kahvaltı programı düzenleyerek
onlarla bir arya gelmek, Menemen
protokolü ile tanıştırıp, görüştürmek
istedik. KAR-İŞKAD Başkanı Nil Güneri
hanımefendiye ve katılım sağlayan başta
Başsavcımız Sayın Hüseyin Kaçar beye,
Menemen İlçe Emniyet Müdürümüz
Sayın Gürcan Alev beye ve bu birlikteliği
sağlayan Reha Midilli Huzurevi
Müdürümüz Sayın Nihal Mikel’e ve
katılım sağlayan herkese çok teşekkür
ederim.” (Haber Merkezi)
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Aydın Büyükşehir
konserle coşturdu

Salihli’de drama 
ve piyano Kursları

Kuşadası Belediyesi, Kirazlı
Mahallesi’nde peyzaj çalışmasına
başladı. Kısa süre içerisinde
tamamlanacak çalışmaların ardından
Kirazlı Mahallesi, içerisinde çeşitli
etkinlik ve organizasyonların da
düzenlenebileceği bir sosyal donatı
alanına kavuşacak. Park ve Bahçeler
Müdürlüğü ekipleri tarafından
yürütülen çalışmalar kapsamında
mahalle meydanında bulunan 1500
metrekarelik alanın otomatik sulama
ve aydınlatma altyapıları tamamlandı.
Peyzaj tasarımına başlayan ekipler,
bitki dikimi ve çimlendirme
çalışmalarını sürdürüyor. Peyzaj
çalışmalarının tamamlanmasından
ardından ise kurulacak sahne ve giriş
paneli ile etkinlik ve organizasyon alanı
oluşturacak. (Haber Merkezi)

Aydın Büyükşehir Belediyesi ve
Kuşadası Belediyesi, ortaklaşa
düzenledikleri yaz konserleri ile
vatandaşları kültür ve sanat
etkinlikleriyle buluşturmayı
sürdürüyor. Konserlerin bu seferki
adresi ise Kuşadası İsmail Cem Dostluk
ve Barış Meydanı oldu. Yoğun ilgi
gösterilen konser, renkli görüntülere
sahne oldu. Konseri izleyenler günün
stresini sahneye çıkan Aydın
Büyükşehir Belediyesi Konservatuvarı
eğitmenlerinden oluşan orkestranın
seslendirdiği şarkılarla attı. Büyükşehir
Belediye Başkanı Özlem Çerçioğlu,
“Tüm vatandaşlarımızı konserlerimize
davet ediyoruz” dedi. Bir sonraki yaz
konseri 10 Temmuz akşamı saat
21.00'de İncirliova Cumhuriyet
Meydanı'nda düzenlenecek. 
(Haber Merkezi)

Salihli Belediyesi, çocukların kültürel
ve sanatsal gelişimlerine katkıda
bulunmak amacıyla yeni kurslar
başlattı. 9 yaş ve üstü çocuklar için
drama kursları ile 7-12 yaş grubu için
piyano kursları büyük ilgi görüyor.
Salihli Belediye Başkanı Mazlum
Nurlu, "Çocuklarımızın sanatsal ve
kültürel gelişimlerine katkı sağlamak
amacıyla düzenlediğimiz bu kurslar,
onların yeteneklerini keşfetmelerine
ve geliştirmelerine yardımcı oluyor.
Geleceğin sanatçıları ve
sanatseverleri olarak yetişmeleri için
her türlü desteği vermeye devam
edeceğiz" dedi. (Haber Merkezi)

Ada’da yeşil
alanlar artıyor
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Kalite ve lezzeti ile marka değeri yüksek bir
ürün olan İzmir balı tehlikede. İklim krizleriyle
bölgedeki ılıman kışlar ve sıcak yazlar bir bir
tarihe karışıyor. Arıcılığın salkı cenneti çam
ormanları, meşe, kestane ve çeşitli yabani
çiçekler peş peşe çıkan orman yangınlarıyla gün
geçtikçe azalıyor. Bal aracılığı için ihtiyaç duyulan
nektar ve polen kaynaklarına yaşanan afetler
darbe vuruyor. İzmirli arı yetiştiricilerinin
temsilcileri hayati önem taşıyan sektörün
geleceği için yapılması ve yapılmaması
gerekenleri Ege Telgraf’a anlattı.

YANGININ TELAFİSİ YOK
İzmir Arı Yetiştiricileri Birliği

Başkanı Hüseyin Şengül,
“Sütten ağzımız yandı,
yoğurdu üflüyoruz.
Orman yangını
duyumlarımız
nevrimizi döndürüyor.
Sıcaklıkların en yoğun
olduğu şu günlerde
adeta diken
üstündeyiz. Üç yıl
kadar önce Akdeniz ve
Ege bölgelerinde yaşanan
büyük orman yangınları
ciddi hasarlara yol açtı.
Yangınlar sonucunda binlerce
hektar ormanlık alan zarar
gördü ve bu durum çam balı
üretimini doğrudan etkiledi.
Kaybettiğimiz arı kolonileri
ve çam ağaçları nedeniyle
yüzde 40-50 oranına ulaşan
büyük kayıplar yaşadık.
Yanan orman alanlarında
bire bir çam ağacı
yetiştirilmeye başlanmış olsa
oradan 30 yıl sonra bal almaya
başlayabiliriz. 2021 öncesindeki bal
verimine yarım asır sonra ulaşırız. Bir
kıvılcım, bir kibrit veya çakmağın ateşlenmesi
telafisi olmayan zararlar açabiliyor. Arıcılarımız
da orman köylülerimizde bunun bilincinde. Aynı
bilince tüm toplumumuzun ulaşmasını istiyoruz.
Bazı kişi ve yetkililer, ‘Çok şükür can kaybımız
yok’ diyor. O bitki canlı değil mi? O kelebek canlı
değil mi? O karıncalar, sincaplar, kaplumbağalar
can taşımıyor mu?” diye konuştu.    

AKLIMIZDA DELİ SORULAR
Doğal olmayan balın toplum sağlığına ve

arıcılığa zarar verdiğini belirten Başkan Şengül,
“Sahte bal, tamamen yapay bileşenlerle üretilen
ve doğal bal ile hiçbir ilgisi olmayan bir ürün.
Genellikle şeker şurupları, glikoz, mısır şurubu
veya benzeri tatlandırıcılar kullanılarak yapılıyor.
Doğal balın sahip olduğu vitamin, mineral ve
antioksidanları içermez. Sahte ve taklit ballarda
kullanılan katkı maddeleri tüketildiğinde sağlık
sorunları yaşanır. Doğal bala söylemleriyle satın
alınan içerik tüketiciye ödediği paranın karşılığını
vermez. Ekonomik sıkıntıların yükselmesiyle
sütten yoksun süt ve süt ürünleri piyasada artış

gösterdi. Doğal balın gramı
içinde olmayan ballar
tüketiciye sunuluyor. Doğal
bal ile sahte balları
ayırması gereken birçok

cihazı bile kandırabiliyorlar.
Sektörümüzün ısrarlı

talepleri nedeniyle ilgili
bakanlık Almanya’dan sahte ve

taklit balları ayırabilecek
cihazları 15 ay kadar önce

ülkemize getirdi. Ama ne
hikmetse bu cihazlar
kurulup, denetim
analizlerine
başlanmadı. Bu
cihazlar gerçek
balları taklitlerinden

ayırmış olsa sektör
büyük bir dertten

kurtulacak. Her şey
normale dönecek. Bu

konuda akılımıza deli sorular
geliyor ama kimselere de

yakıştırmak istemiyoruz” şeklinde konuştu. 

ÇİÇEK BALINA DON DARBESİ
İlkbahar aylarındaki yaşanan don vurgunlarının

arıcılığa ciddi zarar verdiğini belirten İzmir Arı
Yetiştiricileri Birliği İkinci Başkanı Ramazan
Keklik ise, “Don vurgunu, yani ani ve şiddetli
soğukların bitkilere zarar vermesi, çiçek balı ve
arıcılık açısından önemli etkiler yaratıyor. İklim
krizi şiddetini arttırdıkça bunu daha sık yaşıyoruz.
Bu yılki don vurgunları, bitkilerin çiçeklenme
döneminde gerçekleşti. Çiçeklerin zarar
görmesine veya tamamen yok olmasına neden
oldu. Arılarımız için gerekli polen ve nektar
kaynağı azaldı. Van, Sivas ve Elazığ dışında pek
çiçek balı olmadı. Trakya tarafındaki de ay çiçeği
balı oluyor. Bizim arılarımız Kütahya’da kontrol
ettim. Çiçek balı hasat etmemiz gereken
dönemde arılarımız açlıkla mücadele ediyor.
Doğadan toplaması gereken besini şu anda biz
vermeye çalışıyoruz.  Yeterli besini alamayan
arıların kolonilerinde zayıflama oluyor. Çiçek balı
üretimi, doğrudan çiçeklerin durumuna bağlı

olduğu için ciddi şekilde düştü. Yetersiz besin
kaynağı, arı kolonilerinin bağışıklık sistemlerini
zayıflatıp hastalıklara karşı direncini de azaltıyor.
Kolonilerin kışa hazırlanması zorlaşıyor ve kış
döneminde hayatta kalma şansı azalıyor. Çiçek
balı fiyatları, gerek üretim maliyetlerinin
yükselmesi gerekse arzının az olmasından
kaynaklı artabilir” dedi. 

MALİYETLERİMİZ KATLANDI
Gençlerin arıcılığa ilgi duymadığından

şikayetçi olan Başkan Keklik, “Ülkemizde 100
binin üzerinde arıcı var. Yaş ortalaması 58.
Gençler ilgi duymuyor. Genellikle düşük gelirli
emekliler bu işi yapıyor. Yeni kovanlar satın
almak veya mevcut kovanları yenilemek önemli
bir maliyet kalemi. Bal süzme makineleri, bal
kutuları, arıcı giysileri, eldivenler ve diğer
gerekli ekipmanların maliyetleri arttı. Varroa
akarları, Nosema gibi hastalıklar ve zararlılarla
mücadele etmek için ilaç ve tedavi masrafları
gerekli. Arı kolonilerini korumak için düzenli
olarak yapılan kontroller ve önleyici tedbirler
ek maliyet oluşturuyor. Özellikle nektar
kaynaklarının yetersiz olduğu dönemlerde
arıların beslenmesi için şeker şurubu veya
polen ikamesi gibi ek besin maddeleri
kullanmak gerekir. Çiçeklenme dönemlerine
göre kovanları farklı bölgelere taşımak için
kullanılan araçların yakıt giderleri de önemli bir
maliyet kalemi. Yüksek enflasyonla girdi
maliyetlerimiz katlanırken satış fiyatlarımız
adeta yerinde sayıyor. Balın fiyatını tüccar
belirliyor. Bir teneke bal yani 24-27 kilogram
arasında değişen balın şu dönemdeki fiyatı
ortalama 2 bin 500 TL. Bu ayın ortalarında
yapılacak çiçek balı hasadı pek verimli
geçmeyecek gibi görünüyor. Ağustos ayında
orman yangınlarından arta kalan yerlerde çam
balı için konumlanacağız. Eskiden İzmirli
arıcılar olarak zaman zaman Muğla'ya giderdik.
Yanan ormanlardan dolayı onlar bizim
bölgemize geliyor. İzmir Kemalpaşa, Manisa ve
Balıkesir’e çok sayıda Muğlalı arıcılarımız
geliyor. Önümüzdeki çam balı hasadımızda
balın tenekesi 4 bin 500 TL olmazsa bizleri
kurtarmaz” ifadelerini kullandı. 
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EKİPLER RUHSAT DENETİMİ YAPTI KALDIRIM İŞGALLERİNE SON VERDİ

Yerelde kalkınmayı ve üretimi
destekleme faaliyetleri kapsamında
çalışmalarını sürdüren Bayraklı
Belediyesi, arıcılık kursu açıyor.  Halk
Eğitim Merkezi ve Bayraklı İlçe Tarım
Müdürlüğü iş birliğiyle yürütülecek
eğitimler, Doğançay Semt Merkezi'nde
yarın başlayacak. Alanında uzman
eğitmenler tarafından hafta içi Salı ve
Perşembe günü 18.00 ile 21.00 saatleri
arası verilecek eğitimlerde kursiyerler,
hem teorik hem de pratik bilgiler elde
ederek kendilerini geliştirme fırsatı
bulacak. 0232 363 78 95 numaralı
telefon numarasından kurs ve kayıtla
ilgili detaylı bilgi alınabilecek. Bayraklı

Belediye Başkanı İrfan Önal, "Bayraklı
Belediyesi olarak her zaman
üreticilerimizin yanında yer alarak
onların gelişimine katkı sunacak
projeleri destekleyeceğiz. Arıcılık ve
bal üretimi, ülkemizin tarım ve gıda
sektörüne önemli katkılar sağlayan
sektörlerinden biri. Doğançay
Mahallemizde de önemli bir yeri var ve
vatandaşlarımızın bu konuda talepleri
vardı. İlçe sakinlerimizin bilgi ve
becerilerini artırmayı aynı zamanda da
ekonomik kazanç sağlamalarını
amaçlıyoruz. İlgilenen herkesi
kursumuza bekliyoruz" dedi. 
(Haber Merkezi)

Urla’da "Ormanı Temizle Yangına
Dur De" etkinliği düzenlendi.
Etkinliğe Urla Belediye Başkanı
Yüksek Mimar Selçuk Balkan, Urla
Kent Konseyi Hadi Başman,
siyasetçiler, AKUT ekipleri, STK
temsilcileri ve çevre gönüllüleri
katıldı. Yangının çıktığı bölgede
orman temizliği yapıldı. Yapılan
temizleme sonrasında alandan
yüzlerce cam şişesi toplandı.
Yangından etkilenen canlar ise
yürekleri sızlattı. Başkan Selçuk
Balkan: "Ormanlarımıza sahip
çıkmak, duyarlılığı arttırmak adına

bugün bu etkinliği düzenledik.
Orman yürüyüşlerinde hepimiz
görüyoruz ki ormanlarımızın içinde
moloz, inşaat atıkları, cam şişeler,
sigara izmaritleri, plastikler var.
Üzülerek söylüyorum ki
ormanlarımız bu atıkların istilası
altında. Belediye olarak yol
kenarları temizlemeye başladık.
Her mahallemizin bir noktasında
atık toplama alanı belirliyoruz. Bu
alanları belirlendikten sonra
Belediyemiz düzenli şekilde
oralardan atıkları toplayacak. Bu
sayede ormanlarımız temiz

kalacak" ifadelerini kullandı. Urla
Belediye Başkan Vekili Prof. Dr.
Mesut Önen de yaptığı konuşmada,
"Ormanlarımız bizim geleceğimiz,
hayatımız, nefesimiz. Onları yakar,
yok edersek geleceğimizi yok
ederiz. Orada yaşayan canlarımızı
yok ederiz. Ormanlarımızı ve
canlarımızı çok iyi korumalıyız. Çok
duyarlı olmalıyız, yaşam zincirini
koparmamalıyız. Bizlere düşen en
büyük görev ormanlarımızı
kirletmemektir. Lütfen
ormanlarımıza sahip çıkalım" dedi.
(Haber Merkezi)

“ORMANI TEMİZLE YANGINA DUR DE”

Konak Belediyesi Zabıta
Müdürlüğü, düzenli olarak
gerçekleştirdiği denetim çalışmalarına
İkiçeşmelik olarak bilinen Eşrefpaşa
Caddesi’nde devam etti. Caddenin her
iki yanındaki işletmelerde ruhsat ve
işgaliye denetimi yapan ekipler,
vatandaşın da takdirini topladı.  

Konak Belediyesi Zabıta
Müdürlüğü, Eşrefpaşa Caddesi’nin
İkiçeşmelik olarak bilinen kısmında
denetim gerçekleştirdi. Eşrefpaşa
Pazaryeri’nden başlayan ve Çankaya
Katlı Otoparkı’na kadar devam eden
denetimde ekipler iki grup halinde
caddenin her iki yanında eşzamanlı

uygulama yaptı. Denetim sırasında
ruhsatı olmadığı belirlenen 28 işyerine
ruhsatsız çalışma sebebiyle işlem
yapıldı. Daha önce mühürlenmiş
olduğu halde mührü kırılarak çalıştığı
tespit edilen iki işyerine de mühür
fekki işlemi yapıldı.

Uzun süredir işgal şikayetlerinin
arttığı bölgede, İzmir Büyükşehir
Belediyesi’yle yapılan görüşmeler de
dikkate alınarak kaldırım işgali
konusunda uyarı yapıldı. İşyerlerinden
kaldırmalara taşan ve yaya trafiğini
engelleyen kamuya ait alandaki
işgaller, yapılan uyarılar sonucu
kaldırtıldı. (Haber Merkezi)

İkiçeşmelik düzensizliğine
Konak zabıtasından neşter

Karşıyaka’da ihtiyaç olan noktalara yeni
parklar yapmak ve mevcut alanları
iyileştirmek için hizmetlerini yoğunlaştıran
Karşıyaka Belediyesi, bir yandan da ilçe
genelindeki yeşil dokuyu arttırmaya devam
ediyor. Son üç ayda gerçekleştirilen bu
çalışmalar kapsamında kente iki yeni park
alanı kazandırıldı. İmbatlı Mahallesi 1595
Sokak’ta bin 140 metrekare alan üzerine
kurulan park hem çocukların hem de
ailelerin gözdesi oldu. 6088 Sokak’taki yeni
park yapımında da sona yaklaşıldı.
Tamamıyla Park ve Bahçeler Müdürlüğü
ekipleri tarafından yapılan parkların çocuk
oyun üniteleri de belediyenin kendi
marangozhanesinde üretildi. Başkan Yıldız

Ünsal “Biz Karşıyakamızı her yönüyle
çağdaş dünya şehirleri seviyesine
ulaştırmak istiyoruz. Parkları ve yeşil
alanları da bu yolda başarıya ulaşmanın en
önemli unsurları olarak görüyoruz. Hem
mevcut parklarımızı yenilemek hem de
ihtiyaç olan noktalara yeni parklar
kazandırmak için yoğun bir tempoyla
çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Tüm işçiliği
kendi ekiplerimizle gerçekleştirerek hem
kaliteli hem de tasarruflu şekilde hizmet
üretiyoruz. Parklarıyla, yeşil alanlarıyla,
ağaçlarıyla, çiçekleriyle kentimizi
güzelleştirmeye ve yaşamı iyileştirmeye
devam edeceğiz” diye konuştu. 
(Haber Merkezi)

“Çeşme’yi çok çok
ileri götüreceğiz” 

Gençler istediler 
Başkan Eşki yaptı

Sıcaklıkların mevsim normallerinin
üzerinde seyretmesi sonucu sinek
popülasyonunda meydana gelebilecek
artışa karşı önlem alan Buca Belediyesi,
açık hava ilaçlaması başlattı. Çalışmaları
özellikle akşam saatlerinde
gerçekleştiren ekipler, çevre ve insan
sağlığına zararsız biyolojik ürünler
kullanıyor. Araç üstü ULV cihazı ile
gerçekleştirilen ilaçlama çalışmasıyla
ergin sivrisinek ve karasinek sorununun
çözülmesi hedefleniyor. Yetkililer
vatandaşlara uyarıda bulunarak evsel
atıkların yalnızca çöp konteynerlerine
atılması, gıda maddelerinin açık
yerlerde bulundurulmaması, kırsal
alanlarda ise hayvan bakım yerlerinin
temiz tutulması gerektiğini ifade etti.
(Haber Merkezi)

Selçuk 
Balkan

Bir süredir aktif olmayan Çeşme Kent
Konseyi, düzenlenen genel kurul
toplantısı ile yeniden hayata geçirildi.
Çeşme Kent Konseyi Genel Kurulu,
Çakabey Kültür Merkezi’nde
gerçekleştirildi. Toplantıya, Çeşme
Belediye Başkanı Lal Denizli, siyasi parti
temsilcileri, sivil toplum kuruluşları
temsilcileri, oda başkanları, muhtarların
yanı sıra kurum ve kuruluş temsilcileri
de katıldı. Çeşme Kent Konseyi Genel
Kurulu’nda konuşan Çeşme Belediye
Başkanı Lal Denizli, "Çeşme’yi bir adım
ileriye götürecek her projeyi
destekleyeceğiz" dedi. Çeşme Kent
Konseyi Başkanı Dr. Ahmet Güler
seçilirken; yürütme kurulu üyeleri de
belirlendi. (Haber Merkezi)

Lal 
Denizli

Bornova Belediyesi, 2025-2029 yılları
arasını kapsayan stratejik plan hazırlık
çalışmaları kapsamında Gençlik Çalıştayı
düzenledi. Kendi gündemleriyle toplanan
gençler Bornova Belediyesi’ne ait
kütüphane, gençlik merkezi gibi
birimlerin 7 gün 24 saat çalışmasını
istedi. Talepler Başkan Ömer Eşki’nin
talimatıyla hemen Stratejik Plan
taslağına girdi. Başkan Eşki,  “Bornova
Belediyesi’nde gençlerin düşüncelerini
önemsiyoruz. Belediyemizin yol
haritasını belirleyecek stratejik planımızı
da bu düşünceyle onların katkılarını
alarak hazırlıyoruz. Bu çalıştaydan
çıkacak bütün öneri ve fikirleri büyük 
bir hassasiyetle inceleyeceğiz” dedi.
(Haber Merkezi)

Buca’da ilaçlama
son hızla sürüyor

BAYRAKLI’DA ‘ARICILIK VE BAL KURSU’ 
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“Dostluğu ekonomi
ile güçlendireceğiz”

Kosova Cumhuriyeti Başbakanı
Albin Kurti'nin katılımıyla İzmir
Ticaret Odası'nda “İzmir
Diaspora Buluşması”
düzenlendi. İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Dr. Cemil
Tugay ile eşi Öznur Tugay'ın
katıldığı buluşmada; Kosova
Cumhuriyeti Ankara
Büyükelçisi Agon Vrenezi,
Kosova Cumhuriyeti İstanbul
Başkonsolosu Suzan
Novobrdalija, Kosova
Cumhuriyeti İzmir Fahri Konsolosu
Muharrem Toprak, Foça Belediye
Başkanı Saniye Bora Fıçı, İzmir Büyükşehir
Belediyesi bürokratları, Balkan dernekleri, sivil
toplum kuruluşlarının başkanları ile temsilcileri
katıldı. Programda konuşan İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay, “Kendimi
bundan sonra gönüllü Kosova İyi Niyet Elçisi
olarak ilan edebilirim. Bizler İzmir'de
Balkanlar’dan Türkiye'ye göçen pek çok

yurttaşımıza ev sahipliği yapıyoruz. İzmir
için bir Balkan şehridir diyen de

çoktur. Eşim de bir Balkan
göçmeni ailenin çocuğu. İzmir'de
Balkan kültürü ile her zaman iç
içe yaşadık. O nedenle Balkan
ülkeleri ile ilgili olarak kötü
haberler geldiğinde yürekten
üzüldük, iyi haberler geldiğinde
de içimiz mutlulukla doldu.

Yüzölçümü ve nüfus olarak
küçük bir ülke. Onuruyla ve sahip

olduğu değerlerle kocaman yüreği
olan bir ülke. Artan gücüyle bizi

gururlandırıyor. Onların başarılarını bundan
sonra daha yakından izlemekten büyük mutluluk
duyacağımızı söylemek isterim. Çağrıya kulak
vermek gerekiyor. Gerçekten saygın bir medeniyet
var orada. Gittikçe daha da güçlenen, etkisi olan,
ziyaretiyle de aynı zamanda bizi etkileyen bir
yönetim var. Bunu bizim desteklememiz gerekiyor.
Bugün sizlerin, İzmir'de yaşayan Kosova kökenli
yurttaşların belki görevi gibi görünse de bu desteği

vermek hepimizin görevi. Bu dostluğa bundan
sonra sadece kültürel, sosyal olarak değil ekonomik
olarak karşılık vermek zorundayız. Sayın Başbakan
Albin Kurti'nin 'Kosova'ya yatırım yapın, ziyaret
edin, görün' çağrısına ben yürekten 'evet' diyorum.
Önümüzdeki günlerde iş dünyasından temsilcilerle
Kosova’ya gideceğiz. Kosova'nın dost saydığımız
ülkelerin de gelişmesi ve büyümesi için hepimizin
mücadele etmesi lazım. İzmir'in ilçelerinden;
Karşıyaka, Konak ve Buca'nın kardeş belediyeleri
var. Bundan sonra daha da yakın ilişkiler kurulması
için çaba göstereceğim. 5 yıllık görev süremde bu
konuda güzel sonuçlar elde edeceğimize
inanıyorum. Bu görevi yapmaktan büyük onur
duyacağım” şeklinde konuştu. Ülkesi hakkında
bilgiler veren Kosova Cumhuriyeti Başbakanı Albin
Kurti, Kosova dışında yaşayan vatandaşlarına
çağrıda bulundu. Kurti, “Kosova, Tiran ve İzmir
arasında direkt uçuşlar başladı. Lütfen gelin ve
Kosova'yı ziyaret edin. Kosova sadece benim değil,
orada yaşayanların değil, sizin için de bir vatandır.
O yüzden artık uzak durmayın, gelin. Sizi Kosova'ya
bekliyoruz” ifadelerini kullandı. (Haber Merkezi)

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay, Kosova Cumhuriyeti Başbakanı Albin
Kurti'nin katılımıyla düzenlenen “İzmir Diaspora Buluşması”nda işbirliği mesajı verdi

İzmir Büyükşehir
Belediyesi, Eşrefpaşa
Hastanesi'nde yeni ek
hizmet binası için inşaat
çalışmalarına başlıyor. 30
Ekim 2020 İzmir
depreminin ardından
Eşrefpaşa Hastanesi'nin
acil, ameliyathane, kadın
doğum servisinin
bulunduğu C Blok binası hasar
gördüğü için kullanılamaz hale
gelmişti. İzmir Büyükşehir Belediyesi
Yapı İşleri Dairesi Başkanlığı
önümüzdeki hafta başında işin yer
teslimini yapacak. MBD İnşaat San.
ve Tic. AŞ tarafından yapılacak ek
hizmet binasının bir buçuk yılda
tamamlanması planlanıyor.
Yurttaşların en iyi şekilde sağlık
hizmeti almasına imkan sağlayacak
proje, 549 milyonluk yatırımla hayata

geçecek. Yaklaşık 11 bin
metrekarelik kullanım alanına sahip
olacak yeni bina, bodrum ve zemin
katla beraber 8 kattan oluşacak.
Bina; acil servis, teknik birimler,
morg, kafeterya, 24 yataklı hasta
servisi, 26 yataklı kadın doğum
servisi, 6 yataklı yoğun bakım servisi,
6 ameliyat salonu ve ameliyathane
servisi, yemekhane, toplantı salonları
ve merkezi sterilizasyon
bölümlerinden oluşacak. 
(Haber Merkezi)

Efes Selçuk Belediye Başkanı
Filiz Ceritoğlu Sengel kent
genelinde devam eden
çalışmaları inceledi. İlk olarak
Pamucak Rekreasyon Alanı’nda
incelemelerde bulunan Filiz
Başkan, yaşanan orman yangını
felaketinin ardından alanda daha
fazla ağaçlandırma çalışması
yapmaya karar verdiklerini

belirterek; “Geçen hafta sonu
orman yangını ile karşı karşıya
kaldık. Ormanlarımız ne yazık ki
iklim krizi ve insanların kusurlu
davranışları sebebiyle yok
oluyor. Bu yüzden bizler de
doğadan yana olan tavrımızla
ağaçlarımızı çoğaltmaya ve
korumaya devam edeceğiz” dedi.
(Haber Merkezi)
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İzmirli kadınlar, hem yeni bir beceri kazanmak
hem de ekonomik özgürlüklerini elde etmek
için harekete geçti. İzmir Büyükşehir
Belediyesi Kadın Çalışmaları Şube
Müdürlüğü ve Meslek Fabrikası iş birliği ile
başlatılan Mor Makas Dikiş Kursu,
Örnekköy’de bulunan İzmir Büyükşehir
Belediyesi Anahtar Kadın Çalışmaları
Bütüncül Hizmet Merkezi’nde çarşamba,
perşembe ve cuma günleri 09.30-14.30
saatleri arasında veriliyor. Dikişe dair temel
bilgilerin aktarıldığı kursta hem öğrenen
hem de keyifli vakit geçiren kadınlar, kendi
giysilerini dikmeyi ve ürettikleri kıyafetleri
satmayı hedefliyor. Kurs hakkında bilgi
veren İzmir Büyükşehir Belediyesi Anahtar
Kadın Çalışmaları Bütüncül Hizmet Merkezi
Sorumlusu Dilek Aksoy, “Kursumuzu üçüncü

kez düzenliyoruz. Şimdiye kadar 270 kadına
ulaştık. Bu dönem 25 kadın kursiyerimiz, 140
saat süren 8 haftalık eğitim alacak. Kadın
Çalışmaları Şube Müdürlüğü olarak kadın
odaklı çalışmalar yürütüyoruz. Kursa gelen
kadınlar, çocuklarını güvenle alt katımızda
bulunan kreşimize emanet ediyor.
Hizmetlerimizi kadınların ihtiyaçlarına göre
düzenliyoruz” dedi. Kadınların kurstan
büyük keyif aldığını vurgulayan Aksoy,
“Kadınlar dikiş dikmeyi çok seviyor.
Kayıtlarımız üç günde doldu. Kursa gelen
kadınlar kendilerine, çocuklarına kıyafet
dikmeye başlıyor. Ayrıca gelir elde etmek
için gelenler de var. Kursumuz sertifikalı
olduğu için katılan kadınlar tekstil
atölyelerinde de çalışmaya başlayabiliyor”
diye konuştu. (Haber Merkezi)
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Çeşme
Kent

Konseyi KUMAŞ

EKİNOKS
BAŞAK YASEMİNbasakyaseminarel@gmail.com

Çevrenin en küçük yerleşkelerden
başlayarak korunacağına istinaden Birleşmiş
Milletler Gündem 21 kararlarının alındığını
ve bu prensip ile Birleşmiş Milletler çevre
anlaşmalarına imza atan paydaş ülkelerin
yerel yönetimlerinde Kent Konseylerinin
kurulması kararının alındığını anlatmıştık. 

Geçtiğimiz günlerde uzun bir aradan sonra
Çeşme Belediyesi yeni dönem yönetimince
neredeyse sessiz sedasız yürürlükten
kaldırılmış kent konseyinin canlandırılması
için adım atıldı. 29 Haziran 2024 Cumartesi
günü saat 11 de Ilıca AVM Migros üzerinde
yer alan salondaki toplantı, kamu
kurumlarından çok sayıda memur görevli,
dernekler, muhtarlarımız ve halkımızın
oldukça yoğun ilgi ve katılımıyla gerçekleşti. 

Çeşme Kent Konseyi bilinmeyen bir
nedenle 2019’da yönetim kurulu ve başkan
seçimi hemen ardından lağvedilmiş ya da bir
şekilde buharlaştırılmıştı. Kent konseyimize
dair ilginç olaylar bir şekliyle olagelmeye
devam ediyor. Yüksek katılımlı toplantı
hakkında önemli anektodları tarihe not
düşmemiz gerekir. Öncelikle, sivil halkın çok
daha bilinçli ve duyarlı olduğunu, ancak bir
şekilde metedolijide sıkıntı çektikleri
anlaşılmaktadır. 

Dilek ve temenniler bölümünde söz alan bir
beyefendi, hiçbir sivil toplum kurumuna bağlı
olmaksızın toplantıya katılmış bir kişi olarak,
dört bir yanı denizlerle çevrili olan Çeşme
Yarımadasında mutlaka denizcilik konseyi
kurulmasını talep etti. Bu rica yazılı olarak
tutanaklara geçirildi. Diğer bir önemli
davranışı, herhangi bir kuruma bağlı olmayan
sivil başka bir vatandaşımız, yönetim kurulu
başkan seçimleri sırasında not etti. Kendi
namına şahsını aday gösteren ve önceden
hazırlamış olduğu, çoğu belediye çalışanı 19
kişilik Blok Yönetim Kurulu listesini tek liste
olarak oylamaya veren Doktor Ahmet
Güler’e karşı, başkan adaylığını açıklayan
Ziraat Mühendisi Filiz hanım oldu. 

Önceden tertiplendiği gibi Doktor Ahmet
Güler Blok liste halinde hazırladığı yönetim
kurulu ile Kent Konseyi yeni dönem
yönetimini aldı. Bu oldukça demokratik
toplantının en başında, genç Belediye Başkanı
Lal Denizli’nin konuşması da ciddiye
alınmalıdır. “Eğer bir gün yoldan çıkarsam
beni hizaya getirmelisiniz, Çeşme’yi birlikte ve
katılımcı demokrasi ile yönetmeliyiz, şeffaf ve
liyakatli yönetimi, eleştirel bakış açısını, çok
sesliliği Çeşme’ye kazandırmalıyız”
minvalinde ve bu anlamları ısrarla vurgulayan
bir açılış konuşmasıydı. 

Çeşme Kent Konseyi Genel Kurulun
tamamında bu vurgunun hissedilmiş olması,
ortamın demokrasi örneği sağlamış olmasıyla
eş değerdi. Blok listesi önceden belediye ile
birlikte hazırlanmış tek adaya gelecek olursak;
başkan, başkan yardımcılığı, meclis üyeliği gibi
bek çok girişimden sonra, nihayet gönlüne
göre bir makam sahibi olabildiğini umuyoruz.
Kent Konseyi başkanlığı sayesinde, 2000’lerin
başında Çeşme’de ilk girişimi olan Alman
Üniversitesi kurma gayretini
gerçekleştirebilmesini umarız. 

Çeşme İlçesinde tesis edilebilecek ekonomi
dinamikleri, elbet ki tarım turizm ve eğitim
ekonomisidir. Doktor Ahmet Güler’in Yerel
Yönetimlerimizle son 5 yılda nihayet
yakalamış olduğu sinerjiden böylesi önemli
başlıklarla meyve toplamayı diliyoruz.
Başkanımızın “beni eleştirmelisiniz” çağrısına
istinaden, öncelikle toplantı yerimizden
başlamak gerektiğini düşünüyorum. Bir
düğün salonu işletmesine kiralanmış olan,
Ilıca belediye binasında yıllardan beri bozuk
asansörlere, 4 kat merdiven çıkmak zorunda
bırakıldığımıza, yaşlı ve engelli kimseler için
toplantı yapılan binanın handikabına, kötü ses
sistemi ve havalandırmaya değinmeden
olmaz, diye düşünüyorum. Kanımca yeni
başkanımız da ilk kez gördüğü bu mekan
hakkında rahatsız olmuş, toplantı yeri
seçiminden ve önceki yönetimlerin
ihmallerinden esef duymuştur. 
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Üsküdar Üniversitesi Stratejik
Araştırmalar Merkezi Müdür Yardımcısı Dr.
Güler Kalay, Türkiye ve Suriye ilişkileri ile her
iki ülkede gerçekleşen eylemleri değerlendirdi.

ÖNEMLİ ADIM
Dr. Güler Kalay, 28 Haziran 2024 tarihinde

Türkiye ve Suriye liderlerinin
gerçekleştirdikleri görüşmenin, iki ülke
arasındaki ilişkilerin normalleşmesi için
önemli bir adım olduğunu kaydederek,
“Karşılıklı diplomatik ilişkilerin yeniden
kurulması yönünde her iki lider de olumlu
açıklamalarda bulunmuşlardı. Uluslararası
ilişkilerdeki güncel gerginliklerin artması, yeni
bir dünya savaşı söylemleri, ittifakların
keskinleşmesi, uluslararası ekonomide
rekabetin sertleşmesi karşısında Türkiye ile
Suriye ilişkilerinin normalleşme sürecine
girmesi satranç tahtasında önemli bir hamledir
kuşkusuz.” dedi. 

AKTİF POLİTİKA
Türkiye’nin, son yıllarda etrafındaki sıcak

çatışmaların dönüştürülebilmesi için aktif bir
dış politika izlediğini vurgulayan Dr. Güler
Kalay, “İsrail-Filistin çatışmasının giderek
bölgesel genişlemesi karşısında da Ankara,
İsrail’e karşı net tavrını ortaya koymasıyla
İsrail-Türkiye ilişkileri gergin bir süreçten
geçiyor. Diğer yandan uluslararası ticaret
yollarındaki keskin rekabet, yeni ticaret
koridorları üzerinde alternatif projelere,
Türkiye – Irak arasında görüşülen Kalkınma
Koridoru projesi de eklenmiştir. Uluslararası
ilişkilerde ekonomi-politiğin etkisi bağlamında
Türkiye, aktif bir oyuncu olarak dikkat
çekmektedir. Bilindiği gibi Ermenistan-
Türkiye ilişkilerinde de dikkat çeken bir
yumuşama söz konusu ve Güney Kafkasya
için çok önemli bir proje olan Zengezur
Koridoru (Syunik Bölgesi)
Türkiye’nin gerek politik gerek
ekonomik-ticari gücünü
arttıracak bir proje olmakla
birlikte bölgenin ekonomik
kalkınmasına da önemli
katkıları olması beklenen
bir projedir.” diye anlattı. 

ŞAŞIRTICI DEĞİL
Dr. Güler Kalay,

görüşlerini şöyle sürdürdü:
“Türkiye Dışişleri

Bakanı Hakan Fidan’ın
Moskova ziyaret sonrası III.
Dünya Savaşı olasılığının
ciddiyeti üzerinde durulması
yönündeki açıklamaları,
Ankara’nın BRICS’te yer alma
arzusunu yeniden dile getirmesi,
Erdoğan-Putin görüşmesinin planlanması
ve en önemlisi de iki liderin Suriye
meselesinde birlikte adım atıyor olmaları
kuşkusuz Batı ittifakı ve elbette İsrail için
istenen bir durum değildir. Ankara’nın dikkat
çeken dış politikadaki artan dinamizmi ve
etkisi, oyun kurucular açısından kimi zaman
istenmeyen adımlar olarak
nitelendirilmektedir. Bu durumda Ankara’nın
kendi iç meselelerine odaklanmasını
gerektirecek provokatif girişimler, şaşırtıcı
değildir. İnsanın siyasal
tarihinde böylesine hassas
günlerde devletlerin en zayıf
yönlerini ortaya çıkarmak ve
kendi içlerine dönerek dış
politikadaki dinamizmlerini
kırmak yeni bir oyun
değildir.”

ULUSAL ÇIKARLAR
Rusya-Çin-İran

ittifakının güçlenmesi,
Türkiye’nin NATO üyesi
olmasına rağmen dış
politikasını kendi ulusal
çıkarlarını gözeterek
yürütmesi, Suriye
meselesinde Rusya ile yakın
iletişim halinde olmasının

Anglo-Sakson ve
Amerika’nın Orta

Doğu’daki
ittifakı İsrail için kabul

edilmesi zor bir durum
olduğunu da
vurgulayan Dr. Güler
Kalay, şunları anlattı:

“Ankara-Şam
ilişkilerinin

normalleşmesi
PKK/PYD’nin aleyhine bir

gelişmedir. PKK/PYD Amerika’nın bölgedeki
politikasını şekillendirebilmesi için destek
verdiği örgütlerdir ve burada kurulması
planlanan bir kukla devlet planı bu örgütler
olmadan gerçekleştirilmesi çok olası değildir.
Suriye-Türkiye ilişkilerinin normalleşmesi,
diplomatik ilişkilerin yeniden kurulmasıyla
PKK/PYD örgütleri için varoluşsal bir tehdit

yaratacaktır. Bu durumda gerek İsrail gerekse
Amerikan hegemonyasını bölgede zayıflatacak
bir durum ortaya çıkacaktır.”

MÜLTECİ SORUNU
Bununla ilişkili olarak Ankara ile Şam

arasında gerilimin
yeniden
tırmandırılmasının,
diplomatik uzlaşı
girişimlerini tümüyle
rafa kaldırabileceği gibi
PKK’nın Türkiye
içindeki eylemlerini de
yeniden
tırmandırabileceğini
ifade eden Dr. Güler

Kalay, “Türkiye’nin güncel iç
meselelerinde ilk sırayı mülteci ve

sığınmacı sorunu alırken terör de diğer
önemli sorundur. Bu iki sorun,

milliyetçilik ve etno-
milliyetçilik çerçevesinde

provoke edildiğinde
Ankara’nın gücünün
önemli bir kısmını iç
politika yöneltmesi
zorunluluğu ortaya
çıkar. Böyle bir

senaryoda sosyal çatışma
ve etnik çatışma, ekonomik
sorunlarla da birleştiğinde
milliyetçi söylemler ve
sosyal medya aracılığıyla
toplumu etkisi altına alması
çok hızlı olacaktır.” dedi.

NASIL OKUNMALI?
“Suriye ve Türkiye

liderlerinin ılımlı
görüşmesinin üzerinden
henüz birkaç gün
geçmişken önce
Kayseri’de başlayan ve
ardından Suriye’de
başlayan birbirinden
bağımsız olduğunu
düşündüğüm ancak

benzerlik ve eş zamanlılıklarıyla dikkat
çeken eylemleri bu çerçevede okumak
gerektiği düşüncesindeyim.” diyen Dr.
Güler Kalay, sözlerini şöyle
sürdürdü:

“Kayseri’deki olayın çıkış
noktasına baktığımızda Türkiye
toplumunda mültecilerin düzensiz
gelişi ve uzun yılardır gerek
ekonomik gerek sosyal
entegrasyondaki sorunlar; diğer
yandan ülkenin içinde bulunduğu
ekonomik sıkıntılar, hane halkının
nominal gelirinin her geçen gün
daha da düşmesi biriken öfkenin
akacak bir mecra aradığının en
somut örneklerinden biri

diyebiliriz. Böylesi bir atmosferde
toplumun Suriye karşıtlığında

provoke edilmesi çok zor değildir.
Kayseri’deki çocuğa yönelik saldırı,

benzerlerinin sadece biridir ve ilk
olmadığı da bilinmekte; ancak

toplumun neden şimdi
böyle reaksiyon verdiğinin
cevabı uluslararası siyasal
konjonktürle
bağlantılıdır.
Suriye’deki Türklere

saldırı da yine aynı konjonktürdeki bir başka
hamledir.”

ACİL ÇÖZÜM
Dr. Güler Kalay, “Sonuç olarak hedef;

Ankara-Şam ilişkilerinin düzelmesinin
engellenmesidir; ancak durumdan da
çıkarılabilecek başka sonuçlar olduğunu
düşünüyorum. Türkiye toplumu düzensiz göç,
sığınmacı ve mülteci sorunundan yorulmuştur;
ekonomideki darboğaz bu sorunu daha da
büyütmektedir; sosyal çatışmaların çıkma
olasılığı göz ardı edilmemelidir; mülteci

sorununa yönelik olarak Ankara-Şam
arasında acil bir çözüm planı

geliştirilmelidir.” şeklinde sözlerini
tamamladı. 
(Haber Merkezi)
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� Türkiye ve Suriye liderleri arasında gerçekleşmesi planlanan görüşmenin,
iki ülke arasındaki ilişkilerin normalleşmesi için önemli bir adım olduğunu

dile getiren Dr. Güler Kalay, her iki ülkede gerçekleşen eylemleri değerlendirdi
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Erdoğan-
Putin görüşmesinin

planlanması ve iki liderin
Suriye meselesinde birlikte

adım atıyor olmalarının Batı ittifakı
ve İsrail için istenen bir durum

olmadığını kaydeden Dr. Güler Kalay,
“Bu durumda Ankara’nın kendi iç

meselelerine odaklanmasını
gerektirecek provokatif

girişimler şaşırtıcı
değildir.” dedi

‘Hedef Ankara-Şam ilişkilerinin 
düzelmesinin engellenmesi!’
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“8. Çin-Avrasya Expo" Fuarı, Çin
Ticaret Bakanlığı, Çin Dışişleri
Bakanlığı, Çin Uluslararası Ticareti
Geliştirme Konseyi (CCPIT) ve
Sincan Uygur Özerk Bölgesi
Hükümeti tarafından ortaklaşa olarak
26-30 Haziran 2024 tarihleri arasında
Çin'in Sincan Uygur Özerk
Bölgesi'nin başkenti Urumçi'de
organize edildi. Fuar “İpek Yolu’nun
yeni fırsatları, Avrasya’nın yeni
dinamikleri” temasıyla, 140.000
metrekarelik bir alanda
gerçekleştirildi. 

Ege İhracatçı Birlikleri
Koordinatör Başkan Yardımcısı ve
Ege Demir ve Demirdışı Metaller
İhracatçıları Birliği Başkanı Yalçın
Ertan, “8. Çin-Avrasya Expo genel
nitelikli bir fuar olarak pek çok farklı
sektörü bünyesinde barındırıyor.
Bilişim teknolojileri, kimya, tekstil,
lojistik, gıda gibi farklı alanlarda fuar
genelinde toplam 610 milyar yuan
(83,9 milyar dolar) değerinde 360 iş
birliği anlaşması imzalandı. Fuarda 50
ülke ve uluslararası organizasyondan
1900’den fazla katılımcı yer aldı.
6.000'den fazla ürün çeşidi sergilendi.
Sincan Uygur Özerk Bölgesi, Kuşak
ve Yol İnisiyatifi (KYİ) çerçevesinde
uluslararası ilişkilerini geliştirmeyi
hedefliyor ve bu bağlamda geçtiğimiz
on yıl içinde 192 ülke ve bölge ile iş

birliği geliştirildi, 51 uluslararası şehir
ile kardeş şehir ilişkisi kuruldu ve 19
ülkedeki 23 şehirle hava bağlantısı
sağlandı” dedi. Başkan Ertan, “Sincan
Uygur Özerk Bölgesi, Kuşak ve Yol
İnisiyatifi kapsamında çok önemli bir
rol oynuyor. Çin'i Orta Asya ve
Avrupa'ya bağlayan stratejik bir
konumda yer alıyor. Bölgede
demiryolları, karayolları ve
havalimanları gibi önemli altyapı
projeleri gerçekleştirilmiş ve halen
gerçekleştirilmeye devam ediliyor.
Özellikle Çin-Avrupa demiryolu
hatları, Sincan üzerinden geçmekte.

Urumçi, Çin-Orta Asya-Azerbaycan-
Türkiye’den geçen orta koridor hattı
boyunca ve Çin-Avrupa ticaretinde
önemli bir lojistik merkezi
konumunda.  Bölge, Orta Asya'dan
Çin'e uzanan petrol ve doğalgaz boru
hatlarının geçiş noktası. Kuşak ve Yol
İnisiyatifi projeleri sayesinde bölgede
üç tane serbest bölge kurulmuş,
ekonomik aktivite artmış, istihdam
olanakları genişlemiş bulunmakta. Bu
gelişmelerin heyecanını her kesimde
gözlemlemek mümkün. Biz Türk
ihracatçıların ve yatırımcıların bu
bölgeye şimdiden ilgi göstermemiz

gerektiğini düşünüyorum. Zira
önümüzdeki 10 yıl o bölgede hızlı bir
gelişim süreci yaşanacaktır. Dünyada
denize en uzak şehir olan Urumçi;
denizden uzaklığına rağmen, İpek
Yolu üzerindeki konumu nedeniyle
tarihte ve günümüzde önemli bir
ticaret merkezi. Çin hükümeti
bölgenin gelişimine özel önem
vermekte ve Çin'in batıya açılan kapısı
olarak görülmekte.” diye konuştu.  

Ticaret Bakan Yardımcısı
Mahmut Gürcan, Pekin Ticaret
Başmüşaviri Atakan Özdemir de fuarı
ziyaret ettiler. (Haber Merkezi)

Tarihi Kemeraltı'nın yeniden
canlandırılmasına ve kentin tarihi ve
kültürel mirasının korunmasına katkıda
bulunan İzmir Tarihi Kemeraltı GYF, son
bir yılda yatırımcılarına banka mevduat faiz
getirisinin de üzerinde, % 69 oranında
getiri sağladı. Bu gelişme fona yatırım
yapanları memnun ederken, Kemeraltı'nın
kalkınmasına da önemli bir katkı sağlıyor.
Fon, sadece Türkiye'den değil, yurt
dışından da yatırımcıların ilgisini çekiyor.
TARKEM Genel Müdürü Sergenç İneler,
fonun yerli ve yabancı yatırımcılardan
gördüğü ilgiyi şu şekilde ifade etti: "İzmir
Tarihi Kemeraltı GYF'nin sunduğu yüksek
getiri ve sağlam yatırım stratejisi, hem yerli
hem de yabancı yatırımcıların ilgisini
çekiyor. Bu fon sadece yatırımcılarına getiri
sağlamıyor aynı zamanda Kemeraltı'nın
tarihi ve kültürel mirasının korunmasına,

şehrin önemli bir cazibe merkezi haline
gelmesine de katkıda bulunuyor. Fonun
sağladığı kaynaklarla, Kemeraltı'nda tarihi
binaları restore ediliyor, turizm
potansiyelini canlanıyor ve bölgede yeni iş
imkanları yaratılıyor. Fona yatırım yapanlar
arasında Kemeraltı'nda bulunan esnaflar da
yer alıyor. Bu durum, fonun bölgeye olan
katkısının ve öneminin bir göstergesidir.
Kemeraltı'nın geleceğine ortak olmak
isteyen herkesi bu fona yatırım yapmaya
davet ediyoruz.” İzmir Tarihi Kemeraltı
GYF, yatırımcılarına sunduğu yüksek getiri
ve sağlam yatırım stratejisi ile öne çıkan bir
gayrimenkul yatırım fonu. İzmir Tarihi
Kent Merkezi'nin canlandırılmasına
katkıda bulunmayı ve şehrin tarihi ve
kültürel mirasını korumayı amaçlayan fon,
yatırımcılar için cazip bir yatırım seçeneği
sunuyor. (Haber Merkezi)

Kemeraltı’na yatırım
yapan herkes kazandı

Türkiye'nin yıllık 10 milyar dolarlık bir sağlık
turizmi gelirine sahip olduğunu belirten Gözde
Grubu Yönetim Kurulu Başkanı Op. Dr. Kenan
Kalı, İzmir'in bu pastadan yüzde 1'lik bir dilim
aldığını söyledi. Sağlık turizminde birçok
hizmetin aynı anda sunulması gerektiğini dile
getiren Kalı, bunun Turizm Bakanlığı
bünyesinde ele alınarak bir devlet politikası
olarak sürdürülebilir hale getirilmesinin
önemine dikkat çekti. Ege ve İzmir'in tarihi
mirasıyla dünyanın sağlık başkenti olduğunu
ifade eden Op. Dr. Kenan Kalı, “İzmir sağlık
altyapısı olarak çok güçlü olmasına rağmen
yatak kapasitesi ve tesis adedi olarak yetersiz.
İzmir 9 tane tıp fakültesi var, çok değerli
hocalarımız var. Hastanelerimizin inanılmaz
teknolojileri var. Bu iş hekimlerin ve sağlık
turizmi merkezlerinin tek başına yapabileceği
bir iş değil. Sağlık turizmi denince Turizm
Bakanlığı'ndan ayrı düşünmemek gerekir.
Çünkü Turizm Bakanlığı bize bu konuda yol
gösterir, Dünyaya bizi tanıtır. Bu sürecin içinde
Bakanlığın aktif olarak dahil olmasını ve sağlık
turizmi merkezlerini desteklemesinin çok
önemli olduğunu düşünüyorum” dedi. 
(Haber Merkezi)

İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay ve
AIPH yetkilileri arasında
yapılan görüşmeler
neticesinde EXPO’nun 2027
yılında gerçekleştirilmesi
kararlaştırıldı. İzmir’in
tanıtımında önemli rol
oynayacak organizasyonun
en verimli biçimde yapılması
için yeni düzenlemeler
önümüzdeki ay yapılacak toplantılarda karara bağlanacak.
İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin ev sahipliğini üstlendiği
EXPO’nun 2027 yılında yapılması için yetkili organizasyon
AIPH (Uluslararası Bahçe Bitkileri Üreticileri Birliği) ile görüş
birliğine varıldı. AIPH Genel Sekreteri Tim Briercliffe ve AIPH

Yönetim Kurulu üyesi İsmail
Yılmaz’ı konuk eden İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay, organizasyon
hazırlıkları ve son gelişmeler
hakkında görüş ve
değerlendirmelerini sundu.
Yeşildere’de yapılacağı
duyurulan organizasyonun yeri
konusundaki hukuki süreçlerin
uzamasının takvimi aksatacağı da

düşünülerek EXPO İzmir’in 2027 yılına alınması
kararlaştırıldı. Başkan Tugay’ın önümüzdeki ay AIPH heyetiyle
bir kez daha bir araya geleceği ve bu görüşmede
organizasyonun nerede ve nasıl düzenlemeler ile yapılacağı
konusunun da netlik kazanacağı belirtildi. (Haber Merkezi)

Riskli yapı
belirleme
kuruluşları

Yapıların risk durumlarını
değerlendirmek üzere bazı kurum ve
kuruluşlara lisans verilmektedir. Bu
lisanslar, 29/6/2001 tarihli ve 4708 sayılı
Yapı Denetimi Hakkında Kanuna ve
ilgili mevzuat kapsamında olup,
Bakanlıktan izin belgesi almış yapı
denetim kuruluşları ile laboratuvar
kuruluşları için verilmektedir. Ancak,
görevlerini ifa ederken, konunun
ciddiyeti ve insanlar için hayati önem
taşıması nedeniyle daha önce de
belirttiğimiz gibi, çok iyi bir denetim
mekanizması ve yaptırımların da
düzenlenmiş olması gerekmektedir. 6306
sayılı, kısaca “Afet Yasası” olarak
adlandırılan yasada, mevcut mevzuata
ilaveten ek uygulama ve yaptırımlar
düzenlenmiştir. Eylemin niteliğine göre,
uygulanacak yaptırım da farklılık arz
etmektedir.

Öncelikle, Başkanlık, yani Kentsel
Dönüşüm Başkanlığı, riskli yapı tespiti
için lisanslandırılan kurum ve
kuruluşların faaliyetlerini
denetleyebilecektir. Mevzuatta
öngörülen esaslara uygun olarak
görevini yerine getirmeyen lisanslı
kurum veya kuruluşlara, işlenen fiil ve
hâllerin durumuna göre aşağıda sayılan
idari yaptırımlar uygulanacaktır.

a) Yazılı uyarı cezası verilecek fiiller:
1) Riskli yapı tespit raporunda teknik

yönden tespit edilen eksikliklerin verilen
süre içerisinde düzeltilmemesi

2) Yapı maliki olmayan birinin
talebine istinaden riskli yapı tespiti
yapılması

3) Daha önce riskli yapı tespitine konu
edilmiş bir yapı hakkında ikinci kez riskli
yapı tespiti yapılması

b) 15.000 Türk lirası idari para cezası
verilecek fiiller:

1) İki kere yazılı olarak uyarı cezası
alınmasından sonra, uyarı cezasını
gerektiren başka bir fiilin tespit edilmesi

2) Riskli yapı tespitinde yapıya ilişkin
verilerin eksik veya yanlış alınarak hesap
yapılması neticesinde riskli bir yapının
risksiz veya risksiz bir yapının riskli
olarak tespit edilmiş olması

3) Yapıda teknik inceleme yapılmadan
riskli yapı tespit raporu hazırlanması

c) Lisans iptali cezası verilecek fiiller:
1) Lisanslandırma şartlarının

kaybedilmesi üzerine verilen süre
içerisinde şartların sağlanmaması

2) Lisans başvurusunda gerçeğe aykırı
bilgi ve belge sunulduğunun tespit
edilmesi

3) Mevcut olmayan bir yapı hakkında
riskli yapı tespit raporu hazırlanması

4) Daha önce üç defa idari para cezası
alınmış olması

ç) Riskli yapı tespiti yapmak üzere
lisanslandırılmış olan 29/6/2001 tarihli ve
4708 sayılı Yapı Denetimi Hakkında
Kanuna göre Bakanlıktan izin belgesi
almış yapı denetim kuruluşları ile
laboratuvar kuruluşları, 4708 sayılı
Kanuna göre belirli bir süre ile yeni iş
almaktan men cezası almaları
durumunda aynı süre içerisinde riskli
yapı tespiti faaliyetinde de
bulunamazlar. Yapı denetim kuruluşları
ile laboratuvar kuruluşlarının 4708 sayılı
Kanuna göre izin belgelerinin iptal
edilerek faaliyetlerine son verilmesi
durumunda riskli yapı tespiti lisansları
da iptal edilir. Lisansı iptal edilen kurum
ve kuruluşlar, yeni riskli yapı tespiti işi
almamak kaydıyla, daha önce
hazırladıkları raporlarda tespit edilen
eksiklikleri tamamlayıncaya kadar
faaliyetlerine devam edebilirler.

Lisansı iptal edilen kuruluşun
ortakları, bu kuruluştaki hisselerini
devretseler dahi beş yıl süre ile başka bir
lisanslı kuruluşa ortak olamazlar,
bunların kurdukları kuruluşlara lisans
verilmez ve riskli yapı tespitinde görev
alamazlar.
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“Rotamız sağlık 
turizmi olmalıdır”

Türk ihracatçılarına
Urumçi’de yeni fırsat
Ege İhracatçı Birlikleri, Türkiye'yi temsilen “8. Çin-Avrasya Expo" Fuarı
etkinliklerinde 81 metrekarelik alanda 4 katılımcı firma ile birlikte yeraldı
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Amerika’da Alzheimer
hastaları üzerinde yapılan bir
araştırmada, tedavilerinin yanı
sıra yaşam tarzı değişiklikleri
uygulayan hastaların zihinsel
performans ölçeklerinde olumlu
artışlar sağlandığı tespit edildi.
Fonksiyonel tıp ünitesi hekimi
Dr. Kerem Korkut, “Yapılan
çalışma bakteri türlerindeki
bu değişiklikle
Alzheimer'ın
ilerlemesini
durdurabildiğinin
yanı sıra beyin
performansını
geliştirdiğini de
gösteriyor” dedi.
Kaliforniya
Üniversitesi'nde Prof.
Dr. Dean Ornish'in
koordinatörlüğünde
yürütülen ve Amerika'nın saygın
dergilerinden Alzheimer Research
Therapy'de 2024 Ocak ayında yayımlanan
yeni bir klinik çalışma, yaşam tarzı
değişikliklerinin Alzheimer hastalarının

seyrinde önemli etkileri
olduğunu ortaya koydu.
Araştırmada 51 hasta iki
gruba ayrıldı. 26 kişi

rutin tedavilerinin
yanı sıra yoğun

yaşam tarzı
değişiklikleri yaparken,

diğer gruptaki 25 kişi
mevcut yaşam tarzlarını
koruyarak Alzheimer
tedavisine devam etti.
(Haber Merkezi)

Göz hastalıkları uzmanı Op. Dr. Beyza Tekin
Altınbay, genellikle yaşla birlikte ortaya
çıkan üst göz kapağındaki sarkma ve alt göz
kapaklarında torbalanmaların estetik ve
fonksiyonel problemlere neden olduğunu
söyledi. Op. Dr. Altınbay, Blefaroplasti ve
Browplasti adı verilen ameliyatlarla göz
kapaklarının ve kaşların konumunun
düzeltilebildiğini ifade etti. Op. Dr. Beyza
Tekin Altınbay, “Blefaroplasti ve Browplasti
adı verilen ameliyatlarla göz kapaklarının ve
kaşların konumu düzeltilir. Aynı seansta üst
göz kapakları, kaşlar veya hem alt hem üst
göz kapakları birlikte ameliyat edilebilir”
diye konuştu. (Haber Merkezi)

‘Sarkma görme
yetisini etkiler’

Gündelik yaşamın getirdiği sorunlarla birlikte
insanlardaki stres seviyesinin de arttığını belirten
dermataloji uzmanı Dr. Muammer Söylemezoğlu,
buna bağlı olarak sinir ucu iltihabı olan zona
hastalığı vakalarında yükselme görüldüğünü
söyledi. Zonaya karşı vücudun bağışıklık
sisteminin güçlü olması gerektiğini dile getiren
Soÿlemezoğlu, bunun için 50 yaşından sonra
herkesin multivitaminler alması ve stresten uzak
durmasının önemine dikkat çekti. Söylemezoğlu,
sözlerine şöyle devam etti: “Zona hastalığı, vücutta
kırmızılık, ödem ve içi su dolu kabarcıkla kendini
belli eder. Zona hastalığının altında yüzde 90
sıkıntı, stres yatar. Bu nedenle vakalar artış
gösterdi.” (Haber Merkezi)

Aşırı stres zona
vakasını tetikliyor

Erken yaşta evliliğe 
dikkat çekecek film

Yaşar Üniversitesi
Sanat ve Tasarım
Fakültesi Film
Tasarımı ve Yönetimi
Bölümü Araştırma
Görevlisi Sertaç
Koyuncu’nun
“Canavarlar Gerçek
Midir?” adlı kısa film
projesi İstanbul Film
Festivali kapsamında
düzenlenen 19. Köprüde Buluşmalar
platformunun jürisi tarafından birinci
seçilerek 50 bin TL değerindeki
Public Film Ödülü'ne layık görüldü.
74 başvuru arasından 7 finalisti seçen
jüri, kararını şu sözlerle açıkladı:
“Film yapımcılarının çok güçlü ve net
vizyonuyla öne çıkan bu projenin
konusundaki tür sinemasına ve
kültürel ögelere dair unsurların
akıllıca kullanımı bizi etkiledi. Ödül,
Sertaç Koyuncu’nun Canavarlar
Gerçek Midir? adlı filmine verildi.”
Kısa film, ayrıca Kültür ve Turizm
Bakanlığı Sinema Genel Müdürlüğü
tarafından, başvuran 143 proje
arasından seçilerek 150 bin TL
değerinde Kısa Film Yapım Desteği
alan 28 projeden biri oldu.
Yönetmenliği üstlenen Sertaç
Koyuncu’nun yanı sıra film ekibinde;
Diler Ercan yapımcı, Hubeyb Üzüm
ise senarist olarak yer alıyor. Film için
tasarlanan çizimler ise illüstratör
Sevgi Mülayim ve hikaye çizimi
sanatçısı Dilan Boğukoğlu tarafından
hazırlandı. İzmir Sinema Ofisi
tarafından desteklenen projenin
çekimlerine Eylül 2024 tarihinde

İzmir Balıklıova'da başlanması
planlanıyor. 

Koyuncu, ayrıca daha önceki uzun
metrajlı sinema filmi projesi
“Yeryüzünden” ile Sinema Genel
Müdürlüğü'nden Senaryo ve
Diyalog Yazım Desteği, Antalya
Film Festivali'nden de Post-
Prodüksiyon Ödülü kazanmıştı. 

“ÇEYİZ KÜLTÜRÜ”
“Canavarlar Gerçek Midir?”

filmi, Ege’nin bir köyünde yaşayan
sekiz yaşındaki Suzan'ın öyküsünü
anlatıyor. Ziyarete gelen teyze kızı
İdil, Suzan'a yatağının altında
yaşayan canavarların hikayesini
anlatınca, Suzan hikayeye kendisini
fazlasıyla kaptırır. Annesine yatağının
altında canavar olup olmadığını sorar

ve o güne dek kilitli kalmış bazadan
çıkan çeyiz eşyalarıyla karşılaşır. Film,
bir çeyiz yastığının canlanıp küçük
kızı yuttuğu final sahnesinde
kullanılması planlanan karmaşık ve

detaylı bir VFX (görsel efekt) ile de
dikkat çekiyor.

Filmin konusunda dikkat çeken

kısımları anlatan Sertaç Koyuncu,
“Bu noktadan hareketle film, kimi
çeyizleri genç kızların kendi
hayatlarını kurabilme özgürlüklerini
ellerinden alan nesneler olarak

görüp, yatağın altında yaşayan
canavarlarla eşleştiren bir
estetik oluşturuyor. Kimi
koşullarda çeyiz kültürünün
psikolojik bir şiddet ve
dayatma unsuruna
dönüşebileceğine dikkat
çekmek istiyoruz. Kız
çocuklarının çok erken
yaşlarda evliliğe
özendirilmesinin onların
potansiyellerinin önüne bir

engel olarak çıkabileceğini işaret
ediyoruz” diye konuştu.
(Haber Merkezi)
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Yağ
yakan
öneriler

Özellikle yaz aylarında çoğu kişi tartıda
gördüğü sayıyı çok daha fazla önemseyip
hızlı kilo kaybettiren bazı yöntemleri

deneyebiliyor. Bu noktada verilen kilonun kısa
zamanda geri alınmaması için önemli olan kilo
kaybı ile beraber yağ kaybının da sağlanabilmesi.

Yağ yüzdesinin yaklaşık olarak kadınlarda
yüzde 20, erkeklerde yüzde 15 olması
gerekmektedir. Bu değerler mutlaka göz önünde
bulundurulmalıdır. Kilo verme ve yağ yakma
konusunda mucize bir besin olmamasına rağmen
bazı besinler metabolizmada bazı değişiklikler
yaparak vücut kompozisyonunu etkileyerek yağ
yakımına da yardımcı olabilir. Bu besinlerin
etkilerini görebilmek içinse beslenme düzeninizi iyi
planlamalı ve hayatınıza fiziksel aktiviteyi
katmalısınız.

Yağ depolanmasını yeşil çay ile önleyin
İçerdiği EGCG bileşiği sayesinde yağların

depolanmasına engel olur.  Vücuttaki yağ yakımını
hızlandırarak obeziteyle savaşmada rol oynar. Aynı
zamanda yeşil çayda bulunan bu kateşinin sindirim
sisteminde enzimlerin aktivitesini yavaşlattığı ve
kalorilerin bağırsaklar tarafından emiliminin
azaltılarak, kilo kaybını artıracağı üzerine
çalışmalar sürüyor. Ortalama bir kupa yeşil çayda,
50-150 mg. arsında polifenol bulunuyor. Önerilen
miktarsa günde 2-3 kupa yeşil çay tüketilmesi.

Daha az yağ daha dengeli şeker için tarçın
Her hangi bir besin yenildiği zaman vücut cevap

olarak kan şekerinin dengede kalabilmesi için
insülin hormonunu salgılar. Yapılan çalışmalara
göre tarçının içindeki bileşenler insülin salınımını
dengeleyerek daha az yağ depolanmasına sağlıyor.
Bu nedenle yağ yakımını hızlandırmak isteyenler ve
kan şekerini dengelemek isteyenler mutlaka
beslenmesine tarçın baharatını eklemeli.

Verimli yağ yakmak için kırmızıbiber
Kırmızıbiberin yağ yakıcı etkisi içindeki

kapsaisin adlı maddeden geliyor. Kapsaisin yemek
sonrasında vücut sıcaklığınızı yükselterek daha hızlı
ve etkili yağ yakmanızı sağlar. Daha hızlı ve verimli
kalori yakımı ve daha az yağ depolanması için
beslenmenize mutlaka kırmızıbiberi ekleyin.
Kırmızıbiber gibi baharatların kalori yakımını
yüzde 8 artırabileceği düşünülmektedir. 

Yağlı diyete zencefil ile karşı durun
Yüksek yağlı beslenme modeliniz varsa zencefil

tam size göre. Yapılan çalışmalar zencefilin yüksek
yağlı diyetin etkilerine karşı koyabileceğini
savunuyor. Gıda ve Tarım Bilimleri dergisinde
yayımlanan 30 gün boyunca farelere 25 ve 75
miligram zencefil özü verilerek yürütülen bir
çalışmada zencefil özü ile beslenen farelerin
kanında ve vücudunda daha az yağa rastlanmıştır.
Zencefili çorbanıza, yoğurdunuza ve salatalarınıza
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Yumurta ile yağ yakın kas yapın
Anne sütünden sonra bilinen en iyi protein

kaynağıdır. Yağ yakıcı özelliği vardır. Yumurta B
grubu vitaminlerinden biri olarak kabul edilen
kolin maddesini içerir. Kolin yağların
depolanmasını azaltır ve enerji harcamasını arttırır.
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Hindi ile bağışıklığınız güçlensin yağlarınız azalsın
Niasin, B12 ve B6 vitamini için iyi bir kaynaktır.
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vazgeçilmez parçası olabilecek niteliktedir. Aynı
zamanda içerisinde bulunan selenyum minerali ile
vücut bağışıklık sistemini kuvvetlendirerek
vücudunuzu kanserden dahi koruyabilirsiniz.

Diyetisyen Deniz Zünbülcan Adıtatar

ZÜNBÜLCAN

SAĞLIKDENİZİ
DENİZdytdnzznblcn@gmail.com

BEKO 300 TR marka model
AT0000268822 seri numaralı yeni nesil
ÖKC cihazımın ruhsatı kaybolmuştur.
HÜKÜMSÜZDÜR.
Ebru TUTKUN 

KOMAGENE
Konak Vergi Dairesi: 60148465734

ZAYİ İLANI

Alzheimerlılar’a 
umut veren çalışma 

Kerem
Korkut

Yaşar Üniversitesi araştırma görevlisi Koyuncu’nun “Canavarlar gerçek midir?”
isimli kısa film projesi birinci seçilerek 143 film arasından Public Film Ödülü aldı 
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Altay'da
kadro

planlaması
sürüyor

Göztepe’nin
genç yıldızına

Çizme’den
talipler var

TFF 2'nci Lig ekiplerinden
Altay'da geçen sezonki
alacakları ödenmemesi
nedeniyle kulübe ihtarname
gönderen stoper Kuban
Altunbudak ve sol kanat
Mehmet Gündüz ile yeni sezon
için anlaşma sağlandığı
öğrenildi. Başkan Süleyman
Özkaral'ın Süper Lig ekibi
Bodrum FK'ya transfer olan
Enes Öğrüce'nin bonservis
geliriyle Kuban ve Mehmet'e
bir miktar ödeme yaparak
takımda kalmaları için el
sıkıştığı belirtildi. Başkan
Özkaral'ın takımdaki diğer
alacaklı oyuncularla da temas
halinde olduğu ifade edildi.
Yeni sezon hazırlıklarına 20
Temmuz'da tesislerinde
başlayacak İzmir temsilcisi
kulübe ihtarname gönderen
kaleci Mustafa, Arda ve
Sefa'yı ikna etmeye 
çalışıyor. (DHA)

SÜPER Lig ekiplerinden
Göztepe'nin genç futbolcusu
Taha Altıkardeş'e Avrupa'dan
teklif yağıyor. Geçen sezon
Trabzonspor'dan gelen ve
Göztepe'de sergilediği
performansla dikkatleri çeken
20 yaşındaki stopere İtalyan
takımları da talip oldu. Taha
için daha önce Belçika’dan
Anderlecht’in yanı sıra Genk,
Hollanda’dan Feyenoord ve
Fransa’dan Lyon girişmlere
başlamıştı. İtalya'dan ise
Hellas Verona ve Torino
takımlarının Taha ile
ilgilendiği bildirildi.
Hellas Verona ve Torino'nun
en kısa sürede Göztepe'ye
resmi teklifte bulunacağı
kaydedildi. (DHA)

Asayiş Şube Müdürlüğü Ahlak Büro Amirliği Ekiplerince Buca İlçe Emniyet Müdürlüğü
idaresinde; 22/06/2024 Tarihli 2024/517 Defter Nolu 5326 Sayılı Kanununun 34. Maddesi
(Kumar Oynamak) gereğince Abdullah ÖZGÜN (T.C. Kimlik No: 399................) hakkında
idari yaptırım karar tutanağı düzenlenmiştir. İlanen tebliğ olunur.

Asayiş Şube Müdürlüğü Ahlak Büro Amirliği Ekiplerince Buca İlçe Emniyet Müdürlüğü
idaresinde; 22/06/2024 Tarihli 2024/577 Defter Nolu 5326 Sayılı Kanununun 34. Maddesi
(Kumar Oynamak) gereğince Vedat ÖZTAŞDELEN (T.C. Kimlik No: 364................)
hakkında idari yaptırım karar tutanağı düzenlenmiştir. İlanen tebliğ olunur.

Asayiş Şube Müdürlüğü Ahlak Büro Amirliği Ekiplerince Buca İlçe Emniyet Müdürlüğü
idaresinde; 22/06/2024 Tarihli 2024/541 Defter Nolu 5326 Sayılı Kanununun 34. Maddesi
(Kumar Oynamak) gereğince Mehmet AKDENİZ (T.C. Kimlik No:101................) hakkında
idari yaptırım karar tutanağı düzenlenmiştir. İlanen tebliğ olunur.

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                                                         (Basın: 2057989)

BUCA İLÇE EMNİYET MÜDÜRLÜĞÜNDEN

T.C.
İZMİR

12. (SULH HUKUK MAH.) SATIŞ 
MEMURLUĞU

Sayı :2022/9 Tereke Satış 04/07/2024
Konu : SÜLEYMAN TOSUN 
TEREKENİN TASFİYENİN 

KAPATILDIĞINA DAİR İLAN
MÜTEVEFFA/MÜFLİS : SÜLEYMAN TOSUN TC KİMLİK

20627250138 MEHMET VE SANİYE OĞLU 15.08.1960 İZMİR
DOĞ.İZMİR İLİ KONAK İLÇESİFATİH MAHCİLT.36 HANE NO.235
DE NÜF.KAYITLI

Yukarıda açık kimliği yazılı müteveffanın terekesinin ,T.M.K nun
612.maddesi gereğince iflas hükümlerine göre tasfiyesine,
İzmir12.Sulh Hukuk Mahkemesinin 07.07.2022 gün 2022/982 esas
2022/1082 karar sayılı ilamıyla karar verilmiş olup,tasfiye
işlemlerine2022/9 tereke satış dosyası üzerinden devam
edilmekteyken ; 04.07.2024gün 2022/982 esas 2022/1082 karar
sayılı ek ilamıyla tasfiyenin İİK.nun 217.-254.maddesi gereğince
kapatılmasına karar verilmiştir.

Tasfiyenin İİK.nun217.-254 .maddesi gereğince kapatıldığı
hususu İİK.nun 166. maddesine göre ilan olunur.

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                      (Basın: 2057747)

T.C.
İZMİR

23. ASLİYE HUKUK MAHKEMESİ
Esas No : 2024/117 
Karar No : 2024/226

İLAN
Davacının davasının KABULÜNE,
İzmir ili, Ödemiş ilçesi, Bengisu Mah./Köyü, C:3, H:67, BSN:26,

TC:37540698282 kimlik numaralı, Ali Rıza ve Aysel oğlu, İzmir-
09/12/1972 doğumlu davacı ATADAN SELVERAY ATACAN'ın
nüfus kayıtlarında "ATADAN SELVERAY" olan isminin "ATADAN
SAMURAY" olarak DEĞİŞTİRİLMESİNE, dair verilen 14/05/2024
günlü karar ilan olunur.

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                     (Basın: 2057866)

05/07/2024

İLAN
İzmir Çalışma ve İş Kurumu 

İl Müdürlüğü
Torbalı Hizmet Merkezinden

Hizmet Merkezimizce 63******52 kimlik numaralı Fatma Altındağ
Damar’a 27.06.2024-26.06.2027 tarihleri arsında 61******82 kimlik
numaralı Emanet Ayaz adlı kişiye ise 05.07.2024-04.07.2027
tarihleri arasında geçerli olmak üzere Tarımda İş ve İşçi Bulma
Aracılığı izni verilmiştir.

Çalışma ve İş Kurumundan izin almayan kişilerce Tarımda İş ve
İşçi Bulma Aracılığı yapılamaz. 

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                      (Basın: 2057650)
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KANCA
TFF 3'üncü Lig'de yeni sezon öncesi iddialı bir
kadro kurmaya çalışan Karşıyaka, son olarak
Altay'da top koşturan Ceyhun Gülselam'a
kanca attı. Maddi sıkıntılarla boğuşan Altay'la
yol ayrımına geldiği öğrenilen 36 yaşındaki
futbolcuya Karşıyaka tarafından teklif geldiği
öğrenildi. Ceyhun'un da yeşil-kırmızılılara
sıcak baktığı, transferin önümüzdeki günlerde
resmiyet kazanacağı kaydedildi. Türkiye'de
Trabzonspor, Galatasaray, Kayserispor,
Karabükspor, Ankaraspor, Alanyaspor ve
Altay formalarını giyen tecrübeli orta saha 6
kez de A Milli Takım'da oynadı. Ceyhun geçen
sezon Altay'da 30 resmi müsabakaya çıkıp 2
bin 468 dakika süre aldı ve 1 kez gol sevinci
yaşadı. (DHA)
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TİRE Futbol
Kulübü sağ bek
Mustafa Meral ile
anlaşma sağladı.
Son olarak
Kırıkkalegücü'nde
forma giyen
oyuncuyla
sözleşme
imzalandı.  Kulüpten yapılan resmi açıklamada,
"Geçtiğimiz sezonu Kırıkkalegücü ile 26 maçta 2
golle tamamlayan genç ve hırslı sağ bek Bekir
Mustafa Meral ile anlaşmış bulunmaktayız.
Kendisine Tire FK formamızla birlikte başarılı
bir sezon dileriz" denildi. (DHA)

Ceyhun
Gülselam

Mustafa Meral Tire’de 

A Milli Futbol Takımı, 2024 Avrupa
Şampiyonası (EURO 2024) çeyrek final
maçında Hollanda'ya 2-1 mağlup oldu
ve turnuvadan elendi.

Berlin Olimpiyat Stadı'nda oynanan
maçta ilk yarıyı 1-0 önde kapatan ay-
yıldızlı ekip, ikinci yarıda kalesinde
gördüğü gollerle mağlup oldu ve yarı
final şansını kaçırdı.

SAMET ILK GOLÜNÜ ATTI
A Milli Futbol Takımı'nı, Hollanda

karşısında 1-0'lık üstünlüğe taşıyan
golü savunma oyuncusu Samet Akaydın
attı.

Samet, mücadelenin 35. dakikasında
yaptığı kafa vuruşuyla topu ağlara
gönderdi. Samet, A Milli Takım
formasıyla çıktığı 10. maçta
ilk kez gol sevinci yaşadı.

A Milli Futbol
Takımı'nı eleyen
Hollanda'nın yarı
finaldeki rakibi
İngiltere oldu.

Hollanda ile
İngiltere'nin karşı
karşıya geleceği
yarı final
mücadelesi 10
Temmuz Çarşamba
günü Dortmund'da
oynanacak.

A Milli Futbol Takımı, 6.
kez mücadele ettiği Avrupa

Şampiyonası'nda 2. kez yarı finalde
mücadele etme şansını kullanamadı.

Ay-yıldızlı ekip, EURO 2008'de büyük
bir başarıya imza atarak, yarı finale
kadar yükseldi. Almanya'ya 3-2 yenilen
Türkiye, Avrupa şampiyonaları
tarihindeki en iyi derecesine imza
atmıştı. Kaptan Hakan Çalhanoğlu göz
yaşlarını tutamadı.

Ay-yıldızlı ekip, karşılaşmanın
ardından büyük üzüntü yaşadı.

Kaptan Hakan Çalhanoğlu ve bazı
oyuncuların gözyaşlarına hakim
olamadığı görüldü. (TRTSPOR)
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Yaz Spor Okulu bünyesinde 32 farklı
alanda düzenlediği kurslar ile Çiğlili
vatandaşlara dilediği alanda spor

yapma imkanı sunan
Çiğli Belediyesi,

yoga
tutkunlarını da
unutmadı.
Çiğli
Belediyesi
Gençlik ve
Spor

Hizmetleri
Müdürlüğü

tarafından
düzenlenen Açık

Hava Yoga Buluşmalarının
ilki Ataşehir Mahallesi’nde düzenlendi.
Farklı yaş gruplarından kadınların
yoğun ilgi gösterdiği etkinlikte, uzman
eğitmen eşliğinde doğa içerisinde
ruhsal ve bedensel olarak rahatlama
çalışmasında bulunuldu. 

MACERA VE OYUN
Çocuk Oyun Macera Parkı’nda 65 metrelik
zipline, tırmanma duvarı ve üst kat ip parkurunun
bulunduğu bölüm; 7 yaş üzeri, 120 cm’den uzun
ve 40-120 kg aralığındaki tüm konuklara hizmet
veriyor. Bu bölümdeki ip parkurunda geometrik
şekil, hamak köprü, ayak izi adımlama, sallanan
lastik, komando köprüsü yer alıyor. 

ADRENALİN DOLU 
Zeynep Aslan Pump Track Bisiklet Parkuru ise
hem profesyonel sporculara hem de bisiklet
sporuna yeni başlayan gençlere hizmet veriyor.
Yalı Mahallesi 6436 Sokak’ta yer alan parkur,
243 metre uzunluğunda 800 metrekare pist ve
700 metrekare çim alan dahil olmak üzere
toplam 2 bin 500 metrekare alandan oluşuyor. 

Dünya Mirası Efes’e
ABD’DEN DEV ÖDÜL

DÜNYA ÇAPINDA BİLİNİYOR
DEM Müzecilik CEO’su Eda Bildiricioğlu,

“Gerçekleştirdiğimiz çalışmalarla ilk kez
tarihi, hikaye anlatıcılığı ve duygular ile

birleştirerek deneyim müzeciliği kavramını
ortaya koyduk. Ülkemizin yurt dışındaki
tanıtımına katkı sağlaması da bizler için

büyük bir mutluluk kaynağı. Bu başarının
arkasında dünya çapında tanınan Türk ve

yabancı mimarların, küratörlerin,
sanatçıların, tarihçilerin ve arkeologların

olduğu profesyonel bir ekip var” dedi.

‘EN İYİ MÜZE’ EN İYİ PROJE
UNESCO Dünya Mirası listesinde yer alan

Efes Antik Kenti içindeki Efes Deneyim
Müzesi, teknoloji, tasarım ve sergi

alanında dünyanın en prestijli
ödüllerinden biri olan Mondo-Dr
Awards’ta “En İyi Müze” ödülünü
alarak adını dünyaya duyurmuştu.

Sergi ve ağırlama sektöründeki en iyi
projeleri ve başarıları tanıtmak için

düzenlenen bu yarışmada Efes Deneyim
Müzesi, dünyadaki örnekleriyle yarıştı.
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Güne yoga 
ile başlangıç

Bayraklı Belediyesi’nin yaz spor
okulları, çocukların gelişimlerini

destekleyerek
yaz tatillerini
verimli
geçirmelerini
sağlarken,
sağlıklı yaşam
alışkanlıkları
kazanmalarına
da yardımcı

oluyor. Bu kapsamda 13 branşta
açılan spor okullarına
Bayraklı'da yaşayan 5-13 yaş
aralığındaki çocuklar
katılabilecek. Futbol, basketbol,
voleybol, atletizm, tekvando,
jimnastik, badminton, bale, kick
boks, karate, güreş, masa tenisi
ve muay thai branşlarındaki
kurslarda çocuklar, sporla dolu
bir yaz tatili geçirecek. 

37. Uluslararası İzmir Festivali,

Çeşme Kalesi’nde klasik gitarın

duayeni Marcin Dylla’yı ağırladı.

Güzel Çeşme gecesini gitar
repertuarının en güzel
eserleriyle şenlendiren Dylla,
dinleyicilerine unutulmaz bir
müzik gecesi yaşattı. İstanbul
Polonya Başkonsolosluğu ve
İzmir Polonya Fahri
Konsolosluğu işbirliği ile
gerçekleştirilen konser 37.
Uluslararası İzmir Festivali’nin
unutulmazları arasına girdi. 

Haydi çocuklar
yaz okullarına

KerkiSolfej organizasyonu ve Kral
Pop Medya sponsorluğundaki
konserinin biletleri saatler
öncesinden tükenirken,
hayranları Bodrum Antik
Tiyatro’nun girişinde uzun
kuyruklar oluşturdu. Konser
boyunca tüm şarkılarına eşlik
eden Sıla hayranlarının sesleri
Bodrum’da yankılandı. Çok
sevilen yeni şarkısı ‘Mesela’ya
coşkuyla eşlik eden dinleyici,
sanatçıyı alkış yağmuruna tuttu. 
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Karşıyaka Belediyesi Çocuk Oyun Macera Parkı
ile Zeynep Aslan Pump Track Bisiklet Parkuru
yaz tatilindeki öğrencilerden yoğun ilgi görüyor
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Mondo-
Dr Awards’tan birincilik

ödülü ile dönen Efes Deneyim
Müzesi, başarısını kutladı. Müze 

Antik Efes’teki günlük hayatı,
deneyimleme imkanı

sunuyor


